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MOMPARLER:  “La valoració és molt positiva perquè la gent    
després de sis anys ha reconegut el treball realitzat”. P7

“Cualquiera que sea la libertad por la que luchamos debe ser una libertad basada en la igualdad” : Judith Butler
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R
ecién finalizada la frené-
tica campaña electoral de 
los comicios autonómi-
cos y municipales, con las 

sesiones de investidura en los mu-
nicipios aún recientes, sin tiempo 
a recuperar fuerzas nos encontra-
mos sometidos a un nuevo perio-
do electoral, en el que, el resulta-
do del 28-M ha provocado que el 
PSOE haya visto mermadas sus ex-
pectativas por ello intenta crear 
una ilusión óptica para esta cam-
paña. 

Vuelven a lanzar la política del 
miedo por la llegada de la forma-
ción de Vox al Ejecutivo para salvar 
los muebles y mantener su goberna-
bilidad. Vendiendo su versión de que 
el acuerdo entre Psoe y Podemos en 
el Gobierno de España es lo que sa-
lió de las urnas y La influencia del 
socio minoritario en la política eco-

nómica ha sido mínima, aunque la 
realidad apunta en un dirección to-
talmente opuesta.

La campaña empieza renegando 
de sus socios preferentes de gobier-
no, Sumar empieza ninguneando a 
Podemos y el Psoe ninguneando a 

Sumar, mientras que en la Comuni-
dad Valenciana, tanto el Psoe como 
Compromís han declinado dar apo-
yo a los populares ni como medida 
para evitar políticas de pactos, Ximo 

Puig, ya rechazó un pacto de legisla-
tura ofrecido los populares. Se olvi-
dan de sus socios para censurar los 
pactos de los populares,  justificando 
sus alianzas con terroristas.

En el Psoe se agarran al clavo ar-
diendo de la desesperación para apa-

recer como estandartes de la mora-
lidad, no podemos admitir lecciones 
en esta materia después de haber 
pactado con el populismo radical 
de izquierdas y sobre todo, tras sus 

pactos con los independentistas y 
con un gobierno apoyado por Bildu, 
buscan dar la vuelta a la tortilla con 
acusaciones a los populares de su po-
lítica de pactos, pretenden dar leccio-
nes de moralidad para cambiar el cli-
ma electoral.

Estas elecciones nos enfrentamos 
a una decisión importante, una deci-
sión que nos haga avanzar como país 
o mantenernos estáticos Ejerzamos 
nuestro derecho al voto de forma res-
ponsable y miremos al futuro con un 
proyecto de gestión que no maqui-
lle ni enmascare la realidad que es-
tamos viviendo.

Introducir la papeleta en la urna 
es un acto de responsabilidad  pa-
ra elegir el modelo de gestión desea-
do, por ello debemos votar con sen-
tido común y no ofrecer un cheque 
en blanco para sustentar un modelo 
que no avance.

Antonio F. Saá Carrasco
COORDINADOR PP RIBERA ALTA

TRIBUNA LLIURE

Cambio de rumbo

E
l ascens de l’equip Family 
Cash Alzira FS, a la Prime-
ra Divisió és motiu de satis-
facció, alegria i felicitat per a 

mí, com a regidor d’esports d’aquesta 
ciutat. Durant aquests quatre anys, 
he tingut el privilegi d’acompanyar 
a aquest equip, vivint partit a partit i 
presenciant la seua constant projec-
ció, de la mà de dos grans del futbol 
sala: Vicente Fontana, com a presi-
dent, i Braulio Correal, com a entre-
nador i artífex de l’èxit esportiu. 

El futbol sala ha aconseguit aglu-
tinar a la joventut de la nostra ciu-
tat entorn d’un esport dinàmic i 
enèrgic, però sobretot caracterit-
zat per l’esportivitat. És una alegria 
veure com els joves s’involucren i 
s’apassionen per aquesta disciplina, 
la qual cosa enforteix els valors de 
la companyonia, el treball en equip 
i el respecte mutu. Com a regidor 
d’esports, és un honor i un motiu de 
satisfacció poder presenciar el renai-
xement del pavelló dels Esports, re-
vivint aquells anys daurats dels anys 
90. Alzira és una ciutat amb una gran 
tradició esportiva i esportistes des-
tacats, de la qual cosa hem de sentir-
nos orgullosos.

Vull donar les meues més since-
res felicitacions a tots els involucrats 
en aquest èxit: al gran equip de juga-
dors que ho han donat tot en el te-
rreny de joc, al seu president Vicente 
Fontana, a l’entrenador Braulio Co-
rreal, i per descomptat, a la grandís-
sima afició. Sense el seu suport in-
condicional, aquest èxit no hauria 

Fernando Pascual Moscardó
EXPRESIDENT DEL PSPV-PSOE D’ALZIRA

TRIBUNA LLIURE

Som Primera Divisió!                                                                

Vuelven a lanzar la política del miedo por la llegada de la 
formación de Vox al Ejecutivo para salvar los muebles y 

mantener su gobernabilidad”‘

sigut possible. La vostra passió i en-
tusiasme són un exemple a seguir i 
una font d’inspiració per a tots els 
amants del futbol sala a Alzira.El fut-
bol sala s’ha convertit en una part in-
tegral de la nostra ciutat, generant un 
sentiment de pertinença i unió en-
tre els ciutadans. És un esport que 

transcendeix més enllà dels resul-
tats, ja que fomenta la vida saluda-
ble, el treball en equip i la superació 
personal.Acabe la meua carrera po-
lítica amb un immens orgull en pre-
senciar el ressorgiment del futbol sa-
la a Alzira i veure com s’ha convertit 
en una passió compartida per punts. 

La meua enhorabona a tots els prota-
gonistes d’aquest èxit i el meu agraï-
ment a l’afició, que ha demostrat el 
seu lliurament i entusiasme en cada 
partit. Alzira és una ciutat d’esport 
i d’esportistes, i junts podem conti-
nuar construint un futur promete-
dor en l’àmbit esportiu.
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Varias semanas después del 
28M y pasados varios días del 
17 de junio, día oficial donde 
todos los ayuntamientos te-
nían que conformarse, la co-
marca de La Ribera Alta y 
Baixa ya tiene 46 de los 47 
consistorios proclamados 
oficialmente. En algunos mu-
nicipios se han visto cambio 
significativos a los anteriores 
comicios. Respecto al PSPV-
PSOE se ha hecho con 25 al-
caldías, el Partido Popular 
con 12, Compromís con cua-
tro, Esquerra Unida con dos 
y cuatro candidatos indepen-
dientes en los municipios 
restantes. Lo que significa 
que la izquierda mantiene y 
liderará 31 alcaldías gracias a 
los pactos de sus aliados pro-

gresistas. En el caso del PP a 
pesar de haber ganado en 18 
localidades solo han conse-
guido formar gobierno y con-
seguir la vara de mando en 
doce municipios de los 47 
que conforman la comarca. 

Desglosando por munici-
pios, el PSPV-PSOE consigue 
las alcaldías de Albalat, Al-
càntera de Xúquer, Alfarp, 
Almussafes, Antella, Benei-
xida, Benifaió, Benimuslem, 
Castelló, Cullera, Fortaleny, 
l’Alcúdia, La Pobla Llarga, 
l’Énova, Llaurí, Manuel, Mon-
troi, Montserrat, Rafelguaraf, 
Reial, Sant Joanet, Sellent, 
Senyera, Sueca y Sumacàrcer.

El Partido Popular ha pro-
clamado a sus candidatos al-
calde/alcaldesa de Algemesí, 
Alginet, Benimodo, Carcai-

xent, Càrcer, Carlet, Catadau, 
Gavarda, Massalavés, Sollana, 
Tous y Guadassuar. 

En el caso de Compromís, 
en la capital de la Ribera Alta, 
Alzira, en Corbera con Men-
txu Balaguer que además se 
ha convertido en la primera 
alcaldesa mujer de esta loca-
lidad en toda la historia de la 
democracia, Favara y Llom-
bai. Ha pasado de tener siete 
alcaldías a cuatro y en el ca-
so de Corbera ha sido el úni-
co municipio donde han con-
seguido mayoría absoluta y 
en Favara gracias a su mayo-
ría simple. Aunque debido a 
los pactos conseguirán dos 
alcaldías más en el ecuador 
de la legislatura en Castelló 
con su candidato Óscar No-
guera  quien asumirá la alcal-

día  dos años tras el paso de la 
socialista Horte Gómez y en 
Alfarp el candidato socialis-
ta Raúl Mínguez será alcalde 
durante 15 meses y en el res-
to de legislatura Vicent Alfon-
so asumirá la vara de mando.

En el caso del PP ha llega-
do a la alcaldía de Algemesí 
gracias al pacto con el parti-
do de ultraderecha VOX. Así 
pues, JosË Javier Sanchis fue 
proclamado nuevo alcalde 
tras ochos años de gobierno 
progresista con Marta Tren-
zano al frente. En el caso de 
los municipios de Carcai-
xent, Catadau y Massalavés 
han conformado gobierno 
con mayoría simple aunque 
necesitarán consensos du-
rante los cuatro años de le-
gislatura para mantener el 

gobierno. En la Ribera Baixa, 
han mantenido mayorías ab-
solutas del PSPV-PSOE en Al-
mussafes con Toni González, 
Cullera con Jordi Mayor, For-
taleny, Llaurí y en Albalat de 
la Ribera. El único municipio 
que ha necesitado de un pac-
to para mantener la alcaldía 
del partido socialista es en 
Sueca con Dimas Vázquez al 
frente del consistorio. Polin-
yà de Xúquer y Riola han re-
validado las mayorías absolu-
tas de los anteriores comicios 
y continuarán gobernando 
los candidatos de EUPV. En 
el caso del Partido Popular 
solo ha mantenido la alcal-
día de Sollana y con mayoría 
absoluta. 

Todos los pactos y las pro-
clamaciones de gobierno 

transcurrieron con total nor-
malidad aunque hay un mu-
nicipio donde todavía no se 
ha conformado la nueva cor-
poración debido a un error 
en la transcripción de votos. 

Es el caso de Guadassuar, 
el candidato popular Vicent 
Estruch tendrá que esperar a 
su proclamación por lo me-
nos hasta la primera sema-
na de julio. 

Estruch será elegido nuevo 
alcalde de Guadassuar a pe-
sar de este trámite dado que 
consiguió mayoría absoluta 
por lo que se dará un cam-
bio de gobierno tras el pacto 
al que llegaron Voro Montan-
yana de Compromís y Rosa 
Almela del PSPV-PSOE don-
de ambos pasaron por la al-
caldía de esta localidad.

ANÁLISIS ELECCIONES

Los pactos de izquierda mantienen 31 
alcaldías y el PP se refuerza con doce
▶ AUNQUE EL PARTIDO POPULAR HA GANADO EN 18 LOCALIDADES SOLO PODRÁ GOBERNAR EN DOCE DE ELLAS Y COMPROMÍS EN CUATRO

Los pactos de gobierno en cada uno de los municipios de la Ribera. / ANA GAUSACH
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Varias semanas después de 
las elecciones municipales y 
autonómicas del 28M y ya 
con las tomas de posesión 
realizadas van saliendo a la 
luz los distintos alcaldes y al-
caldesas que han cogido la 
vara de mando de las diferen-
tes localidades que integran 
la Ribera Alta y Baixa. Las mu-
jeres encarnan la vida políti-

ca y eso es una realidad.  En 
el caso de estas comarcas va-
lencianas pocas mujeres son 
alcaldesas en comparación 
con los hombres. En concre-
to solo quince mujeres han le-
vantado la vara de mando de 
47 municipios que confor-
man la Ribera Alta y Baixa. 
Las localidades que ahora 
mismo y durante los próxi-
mos cuatro años tendrán a 

una alcaldesa mujer son: La 
Pobla Llarga con Neus Garri-
gues, Llaurí con Ana Gonzá-
lez, Castelló con Horte Gó-
mez, Massalavés con Puri 
Noguera, Corbera con Men-
txu Balaguer, Montroi con Va-
nesa Baixauli, Benimuslem 
con Neus Chapí, Carlet con 
Laura Sáez, Carcaixent con 
Carolina Almiñana, Senyera 
con Paqui Momparler, Riola 
con Judith Capellino, Benicull 
de Xúquer con Amparo Gi-
ner, Beneixida con Begoña 
Lluch y Benifaió con Marta 
Ortiz.

Es decir, solo el 30% de los 
municipios de la Ribera tie-
nen a mujeres al frente de los 
consistorios.

Algunas de ellas ya suman 
varias legislaturas al cargo co-
mo son el caso de la socialis-
ta Neus Garrigues en La Pobla 
Llarga quien trabajará en su 
tercera legislatura consecuti-
va desde que entró al poder 
en 2015. Además, es la única 
mujer en su municipio quien 
ha pasado por el cargo de ser 
primer edil. La alcaldesa del 
PSPV-PSOE de Llaurí, Ana 
González también sumará su 
tercera legislatura consecuti-
va, pues ya formó parte del 
gobierno entre 2003/2007 y 
2007/2011. Fue la primera al-
caldesa mujer de Llaurí, pero 

no la única, entre 2014-2015 
la popular María José Galán 
lideró el consistorio. 

Massalavés también volve-
rá a contar con la popular Pu-
ri Noguera al frente del con-
sistorio local por segunda 
vez consecutiva cuando en 
2019 se convirtió en la pri-
mera mujer alcaldesa de es-
te municipio. 

En Senyera, la socialista Pa-
qui Momparles también con-
tinuará al mando del ayun-
tamiento. Así pues, suma su 
tercera legislatura. Aunque 
no es la primera mujer de su 
municipio que llega a este 
cargo pues en 2011 la popu-
lar  Pilar Alandes se convirtió 
en la primera alcaldesa mujer 
de Senyera.

En Beneixida, Begoña 
Lluch ganó las elecciones con 
el PSPV-PSOE y mantendrá la 
alcaldía una legislatura más 
como mínimo. La alcaldesa 
socialista consiguió mayoría 
absoluta e igualó los resulta-
dos de las anteriores eleccio-
nes de 2019 con cuatro con-
cejales.

En Benicull de Xúquer tam-
bién repetirá como cargo de 
alcaldesa María Amparo Gi-
ner tras conseguir mayoría 
absoluta el partido UPERB 
igualando los resultados de 
los anteriores comicios de ha-

ce cuatro años. Así pues, la al-
caldesa en funciones, Giner, 
cumplirá su tercera legisla-
tura. Además, es la única al-
caldesa mujer que ha tomado 
la vara de mando de Benicull 
de Xúquer.

En el caso de Montroi Va-
nesa Bauxauli volverá a ser al-
caldesa de su localidad. Aun-
que no con mayoría absoluta, 
pues el Partido Popular ha 
tenido que pactar con los si-
guientes partidos con TSM y 
con IXM-Decidim. Así pues, 
su nombramiento en 2019 
supuso convertirse en la pri-
mera alcaldesa mujer de este 
municipio. Y por último, otra 
de las alcaldesas que revali-
dan su puesto es Marta Or-
tiz, alcaldesa de Benifaió. La 
socialista consiguió mayoría 
absoluta, con nueve conce-
jales. Sumará su tercera le-
gislatura consecutiva desde 
que asumió el cargo en 2015. 
Otra de las alcaldesas referen-
tes en la comarca de la Ribe-
ra. De las catorce alcaldeses, 
hasta ocho de ellas han reva-
lidado su cargo, las restantes, 
las otras seis primeras ediles 
se estrenan en este cargo con-
sistorial.

Los municipios que estre-
nan alcaldesa son Castelló 
con la socialista Horte Gó-
mez, Corbera con la candi-

data de Compromís, Mentxu 
Balaguer, Benimuslem con 
la socialista Neus Chapí, Rio-
la con la candidata de EUPV, 
Judith Capellino y por últi-
mo las dos próximas alcalde-
sas populares en el caso de 
Carlet con Laura Sáez y en 
Carcaixent con Carolina Al-
miñana.  Y en Rafelguaraf, la 
socialista Rafaela Aliaga tra-
bajará en su tercera legisla-
tura consecutiva. 

En el caso de Corbera, Car-
caixent, Carlet, Benimuslem 
y Riola han ganado las elec-
ciones todas con mayoría ab-
soluta.

En términos generales ha 
habido pocas mujeres al fren-
te de los distintos consisto-
rios locales tanto de la Ribera 
Alta como de la Baixa. En to-
da la historia de la democra-
cia la cifra es de cincuenta al-
caldesas mujeres frente a los 
242 hombres que han levan-
tado la vara de mando. 

Siendo más concretos en 
Corbera nunca había habi-
do ninguna alcaldesa mujer, 
ahora Mentxu Balaguer es la 
primera. Al igual que ninguna 
mujer ha ocupado el puesto 
de primera edil en l’Alcúdia, 
Cullera o Alberic. Además, Al-
gemesí dejará de tener alcal-
desa, al igual que Guadassuar, 
Favara o Fortaleny. 

ANÁLISIS ELECTORAL

La Ribera 
tendrá 15 
alcaldesas 
entre sus 47 
consistorios

▶ EN SIETE MUNICIPIOS HAN CAMBIADO 
DE ALCALDESAS: CASTELLÓ, CORBERA, 
BENIMUSLEM, CARLET, CARCAIXENT, ALGINET Y 
RIOLA; EN LOS OCHO RESTANTES SE MANTIENEN

Elia Ferrer,  Alginet. / EPDA Neus Chapí, Benimuslem. / EPDA Laura Sáez, Carlet. / EPDA Carolina Almiñana, Carcaixent. / EPDA Paqui Momparler, Senyera. / EPDA

Neus Garrigues, La Pobla Llarga. / EPDA Ana González, Llaurí. / EPDA Horte Gómez, Castelló. / EPDA Puri Noguera, Massalavés. / EPDA Mentxu Balaguer, Corbera. / EPDA

Mª Amparo Giner, Benicull. / EPDA Begoña Lluch, Beneixida. / EPDA Marta Ortiz, Benifaió. / EPDAJudith Capellino, Riola. / EPDARafaela Aliaga, Rafelguaraf. / EPDA
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CARLA CEBRIÁN Candidata per Compromís a l’alcaldia de Carlet

 n REDACCIÓ | CARLET
Carla Cebrián, la que ha sigut 
candidata a l’alcaldia de Car-
let per la formació de Com-
promís ha indicat a través 
d’un comunicat que “Com-
promís Carlet afavorirà una 
transició ejemplar en el can-
vi de govern carletí” i reitera 
l’enhorabona, tal com ja ho va 
fer la nit del 28 de maig, a la 
candidata del Partido Popu-
lar. “Els desitgem molts en-
certs, perquè això serà posi-
tiu per al nostre poble. 
Tanmateix recordem al PP 
que si bé ha obtingut la majo-
ria absoluta en regidors  no 
ho ha sigut en vots i que, per 
tant, a l’altra banda el nou go-
vern té una majoria de ciuta-
dans que han optat per altres 
forces polítiques distintes 
que no deixen de ser part de 
Carlet. Esperem una gestió de 
govern que no oblide a eixa 
part de l’electorat, perquè és 
responsabilitat de l’alcaldia 
assegurar una gestió per a to-
tes i tots”.

Des del partit han recaltat 
que l’oposició que farà Com-
promís “agafa la responsabi-
litat de fer-la sempre cons-
tructiva, responsable i ferma. 

Perquè un poble amb una bo-
na oposició és un poble més 
ric. Així que ací estarem, per 
fer propostes i per fer front 
als pactes que posen en qües-

tió els drets fonamentals de 
les persones, que ataquen les 
institucions dels valencians i

les valencianes i que ne-
guen la violència de gènere, la 

violència masclista que des-
graciadament tantes i tantes 
dones han patit i que conti-
nuen patint ara mateix”.

Tan mateix en el comuni-
cat que han fet indiquen lo 
següent: “Trobem irònic que 
la nova alcaldessa decidis-
ca ja unilateralment la des-
tinació de l’emblemàtic edi-
fici de la Caixa d’Estalvis de 
Carlet sense ser de propie-
tat municipal al manifestar 
al seu discurs d’investidura 
que el convertirà en un cen-
tre d’empreneduria. Hem 
de recordar que eixe edifi-
ci es propietat de la Funda-
ció Caixa Carlet, i Compro-
mís Carlet vetlarem pel bon 
ús i destinació dels diners 
dels contribuents carletins. 
No podem deixar d’advertir 
l’omissió que de Juan Vicente 
Mora Berenguer, fundador de 
la Caixa d’Estalvis de Carlet 
va fer la nova alcaldessa en el 
repàs de prohomes carletins 
de “gesta noble” en paraules 
seues al discurs d’investidura 

dissabte passat. Hem de fer 
memòria que fou baix el go-
vern del Partido Popular de 
Carlet l’any 2001 essent al-
caldessa M.ª Angeles Crespo 
quan desaparegué la Caixa 
d’Estalvis de Carlet absorbida 
per Bancaixa. L’entitat finan-
cera carletina fundada el 18 
de setembre de 1909 no tin-
gué cap celebració per a con-
memorar el seu centenari en 
2009 essent regidora al go-
vern de l’Ajuntament de Car-
let l’actual alcaldessa Laura 
Sáez”, recalcaven en el comu-
nicat publicat.

Van finalitzar agraïnt el seu 
suport a totes les persones 
que han confiat en Compro-
mís, en “el nostre equip de 
campanya i en la nostra can-
didata a alcaldessa Carla Ce-
brián. Treballarem de valent 
per estar a l’altura del que 
s’espera de nosaltres, amb la 
il·lusió, les ganes, la constàn-
cia i la fermesa de qui sense 
cap dubte vol el millor per 
al seu poble. Encetarem una 
oposició constructiva, per-
què qui estima el seu poble, 
no ho pot entendre d’una al-
tra forma, posant sempre per 
davant el benestar dels carle-
tins i les carletines treballant 
amb humilitat per a portar 
la veu de tota la ciutadania 
a l’Ajuntament”, finalitzaven 
des de Compromís per Carlet.

“Compromís per Carlet farà una oposició 
sempre constructiva, responsable i ferma”

Carla Cebrián. / EPDA

▶ LA QUE HA SIGUT CANDIDATA DE LA FORMACIÓ VALENCIANISTA, CARLA CEBRIÁN, FA BALANÇ DELS RESULTATS ELECTORALS DEL 28 DE MAIG

PAQUI MOMPARLER Alcaldessa de Senyera (PSPV-PSOE)

 n LAURA FLORENTINO | SENYERA
La socialista Paqui Mompar-
ler va ser reelegida alcaldes-
sa de Senyera el passat dissabt 
17 de juny. Els resultats electo-
rals del 28 de maig li van do-
nar majoria absoluta a la seua 
candidatura aconseguint huit 
regidors i igualant els ante-
riors comicis de 2019. Mom-
parler treballa ja en el seu ter-
cer mandat al capdavant del 
consistori local.

 f Quina és la seua valo-
ració respecte als resul-
tats obtinguts el passat 
28M?

 f La valoració és molt po-
sitiva. Realment estem molt 
agraïts i agraïdes dels veïns 
i veïnes de Senyera, per con-
tinuar donant-nos la seua 
confiança. Hem obtingut el 
83,46% dels vots. Hem aug-
mentat el nombre de vots tant 
a les municipals com a les au-
tonòmiques. Pensem que la 
gent després de 6 anys ha va-
lorat el treball realitzat. Però 
tenim un poc de mal sabor 
de boca pels 72 vots que va 
aconseguir el PP, perquè en-
cara que el seu resultat dismi-
nueix respecte del 2019, con-

tinuen obtenint un regidor. 
Estem tristos perquè 72 vots 
que li han donat el vot a  una 
llista de gent que no és ni viu 
al poble, que no han fet cam-
panya, desconeixen qui és la 
candidata, els membres de la 
llista i el programa electoral. 
Les passades van traure un 
regidor, que sols va vindre al 
plenari d’investidura, no va 
fer oposició ni va represen-
tar als seus votants. Quatre 
anys després ens trobem de 
nou amb l’elecció d’una can-
didata del PP, que no ha vin-
gut ni al plenari d’investidura, 
ni ha pres possessió com a re-
gidora.

 f Quins projectes li agra-
daria dur a terme a curt 
termini?

 f Els  projectes que co-
mençarem en breu són: la in-
sonorització de la casa de la 
música, un projecte molt bo-
nic per a la plaça del poble, 
una plaça escenari de tots els 
actes,  una xicoteta reforma 
al poliesportiu, fent de nou 
la pista de pàdel i substituir 
alguns gronxadors als parcs. 
I tenim demanat al Pla con-

viure un auditori, que no te-
nim i es necessari, els nos-
tres veïns i veïnes mereixen 
un lloc on disfrutar de la cul-
tura, on poder fer actes quan 
hi ha mal oratge, etc. I tam-
bé  amb subvencions euro-
pees tenim moltes ganes de 
tindre un mercat municipal 
cobert i tancat per fomentar, 
d’una banda, l’emprenedoria  
a la població i d’altra donar 
servei a la gent gran i no tan 
gran del nostre municipi, que 
depenen del dia de mercat. I 
això sí que és un problema a 
resoldre en els municipis me-
nuts com el nostre, la carèn-
cia de serveis.

 f Quines necessitats té 
la seua localitat?

 f Sobretot continuarem in-
vertint en educació, cultura, 
en festes, en esports, en acti-
vitats per facilitat la concilia-
ció laboral. Estarem al costat 
de les associacions del poble, 
de les entitats, és a dir, en tot 
allò que fa poble.  En octu-
bre fa 100 anys de la riuada 
de Senyera, 30 d’octubre de 
1923, lletra que  Botifarra té 
en el romanç de Senyera i vo-

lem implicar a tot el poble en 
participar de l’organització 
i elaboració d’una festa cen-
tenària. Ens fa molta il·lusió 
i ens ho demana molta gent.

 f Quina és la seua valo-
ració respecte a la gestió 
dels anteriors governs?

 f Respecte a anteriors go-
verns, no sóc jo la que ha de 
jutjar, això ho fa l’electorat, si 
que puc dir que igual no han 
tingut la sort de tindre una 
diputació liderada per un so-
cialista Toni Gaspar o un go-
vern autonòmic com el del 
President Ximo Puig que han 
apostat pel municipalisme, 
per fer polítiques com el fons 
de cooperació municipal que 
a pobles com el nostre ens 
ha permés pagar deute 
i avançar i un govern 
d’Espanya gestionant 
de forma excel·lent 
els fons europeus 
en una legislatura 
complicada, marca-
da per una pandèmia 
mundial. L’única cosa 
que critique són aquelles 
coses que comencen i 
no acaben, com un po-

lígon industrial que 
tenim per acabar, 
bastant avançat, 
amb una do -
c u m e n t a c i ó 
sol·licitada que 
no van resol-
dre perquè 
p e n s a v e n 
que sols ha-
vien de resol-
dre els pro-
b l e m e s  d e 
l’ajuntament 
d e s  
d e l 
mo-

ment de la seua constitució 
cap avant i oblidar-se de les 
peticions fetes per organis-
mes superiors, com en el nos-
tre cas el Comité Territorial 
d’Urbanisme.  O un PRI que 
ens ha costat suor i llàgrimes 
per poder-lo acabar, per co-

mençar-lo per com-
plir amb promeses 

electorals i sense 
tindre tota la 
documentació 
que calia. Eixa 
gestió és la 
que puc cri-
ticar del pas 
del PP per 
l’Ajuntament 
de Senyera.

“La valoració és molt positiva perquè la gent 
després de sis anys ha reconegut el treball”
▶ L’ALCALDESSA SOCIALISTA VA ASSUMIR L’ALCALDIA EN 2017 I IGUALA ELS RESULTATS DE 2019 AMB MAJORIA ABSOLUTA

Paqui Momparler, alcaldessa de Senyera (PSPV-PSOE). / EPDA
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 n REDACCIÓ | L’ALCÚDIA
 f Com valores els re-

sultats d’estes elec-
cions?

 f Hem rebut els resultats 
electorals amb satisfacció, 
ja que el veïnat de l’Alcúdia 
ha elegit que vol que el nos-
tre poble seguisca avançant 
pel camí de progrés i benes-
tar que sempre hem dut en 
marxa. Sempre es pot mi-
llorar i treballem en això, 
en guanyar la confiança de 
tota la nostra gent, encara 
que hem de tindre en comp-
te que esta ha estat una le-
gislatura molt difícil; la més 
difícil de tota la democrà-
cia podríem afirmar, per te-
mes de salut i de context in-
ternacional.

 f I ara, què?
 f D o n c s  e l  ve ï n a t  d e 

l’Alcúdia ha deixat clar que 
vol progrés, i tenim el com-
promís de donar una res-
posta a aquesta voluntat 
ciutadana. Com he mencio-
nat, vam començar un ca-
mí on el nostre únic objec-

tiu sempre ha sigut i serà el 
de millorar la vida de tota la 
nostra gent, i així hem de se-
guir. Amb polítiques públi-
ques basades en el benestar, 
les oportunitats i la igualtat, 
de manera que el nostre po-
ble puga seguir progressant 
inclusivament.

 f Què ha sigut el millor 
d’aquesta legislatura?

 f Sense cap dubte, el po-
der haver millorat la vida de 
la gent en uns moments on 
més s’han necessitat actua-
cions públiques fermes en 
aquest sentit. Crec que hem 
sabut donar una resposta 
en aquelles qüestions que 
més falta feien en un mo-
ment tan complicat com ha 
estat la pandèmia. I, sobre-
tot, el millor també ha es-
tat la solidaritat i la cohesió 
de tot el nostre veïnat en es-
tos temps, que ha sigut un 
exemple del gran valor que 
té el nostre poble.

 f I el pitjor d’aquests 
anys?

 f Certes persones que no 
ha estat a l’altura del que 
necessita l’Alcúdia, que 
han estat els darrers anys 
fent una oposició destruc-
tiva de dretes i que aques-
ta legislatura ja comencen 
igual, amb un clar exemple 
de mentida tacada de xe-

nofòbia: les persones apo-
derades i interventores, si-
guen del partit que siguen, 
tenen la funció d’ajudar i as-
sessorar a qualsevol perso-
na el dia de les eleccions en 
un marc de convivència de-
mocràtica, i així ho va fer la 
nostra gent, perquè qualse-

vol persona té dret a votar, 
encara que a algunes perso-
nes els moleste. L’Alcúdia és 
un poble divers i inclusiu, i 
nosaltres treballem perquè 
així continue.

 f Com veus la legisla-
tura que entrem?

 f Trobe que serà molt po-
sitiva, esperem no tindre 
més sorpreses de les que 
ja hem patit en els quatre 
anys passats i que vinga 
l’estabilitat social i políti-
ca que necessitem per con-
tinuar avançant amb més 
força si cap.

A l’esquerra Andreu Salom, alcalde de l’Alcúdia, i a la dreta Plàcid Boix, secretari general. / EPDA

“CERTES PERSONES NO HAN 
ESTAT A L’ALTURA DEL QUE 
NECESSITA L’ALCÚDIA, COM 
L’OPOSICIÓ DESTRUCTIVA 
DE DRETES”

▶ EL SECRETARI GENERAL DEL PSPV-PSOE DE 
L’ALCÚDIA FA BALANÇ DE LES DOS LEGISLATURES 
D’ANDREU SALOM AL CAPDAVANT DEL 
CONSISTORI I DE L’OPOSICIÓ DEL PP

PLÀCID BOIX Secretari General del PSPV-PSOE de l’Alcúdia

 n LAURA FLORENTINO |GUADASSUAR
El Ayuntamiento de Guadas-
suar suspendió, de momen-
to, la toma de posesión del fu-
turo alcalde popular Vicent 
Estruch por un error en la 
transcripción de votos en una 
mesa electoral. Según fuentes 
del Partido Popular de la Ri-
bera Alta, indican que una 
mesa de escrutinio no corres-
ponde con el acta de sesión 
dado que en principio se le 
asignó un concejal menos al 
Partido Popular y uno más a 
Compromís.La formación ya 
ha recurrido a esta inciden-

cia. “Es un error material y se 
va a solucionar, pero ante la 
duda de que no se resuelva 
rápido se ha suspendido la to-
ma de posesión del próximo 
sábado 17 de junio”, subraya 
Antonio Saá, coordinador co-
marcal del PP de la Ribera Al-
ta.

No hay una fecha estimada 
de lo que podría tardar este 
recurso en hacerse efectivo. 
Un fallo en el acta de escruti-
nio en el que se llevó a cabo 
de una manera y posterior-
mente se modificó el orden 
de los partidos en el acta de 

sesión, pero no el orden del 
número de votos, asignándo-
le así un concejal más a la for-
mación nacionalista y unos 
votos que no le correspon-
dían. Según los datos del Mi-
nisterio de Interior los resul-
tados electorales le asignaron 
siete concejales al PP con 1.711 
votos, tres al PSPV-PSOE con 
842 votos y tres a Compromís 
con 842 votos.

De esta manera, Vicent Es-
truch candidato a la alcaldía 
de Guadassuar por el Parti-
do Popular y ganador de es-
tas elecciones por mayoría 

absoluta tendrá que esperar 
hasta el siete de julio a coger 
la vara de mando y a oficiali-
zar la nueva alcaldía popular 
del municipio. Además, la no 
proclamación del próximo 
alcalde de Guadassuar hace 
que se retrase la composición 
de la Diputació de València, 
cuya entidad tiene que con-
formase una vez estén todos 
los ayuntamiento de la Co-
munitat Valenciana con sus 
respectivos representates es-
cogidos. A la situación de es-
ta localidad se une también 
Moixent. 

GUADASSUAR

Guadassuar suspende la toma de posesión
por un error en la transcripción de votos

Vicent Estruch, candidato del PP en Guadassuar. / EPDA
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 n REDACCIÓ | ALGEMESÍ
Xx José Javier Sanchis Breto-
nes, del Partit Popular, ha si-
gut  e le git  nou alc alde 
d’Algemesí amb els vots a fa-
vor del PP i Vox. El nou alcal-
de ha jurat el seu càrrec en el 
transcurs d’un acte celebrat 
el dissabte 17 de juny a la sala 
de plens de l’Ajuntament 
d’Algemesí. 

En aquest acte s’ha consti-
tuït la legislatura 2023-2027 
que estarà formada per 8 
regidors del PP, 7 edils del 
PSOE, 3 regidors de Vox, 2 
edils de Més Algemesí i 1 re-
gidor d’Esquerra Unida.

El nou alcalde d’Algemesí 
ha destacat en el seu dis-
curs d’investidura que “hui 
comença un futur en el qual 
cabem tots i que estem con-
vidats a construir. Convide 
als algemesinencs a establir 
una unió per a encarar el fu-
tur amb optimisme; una coa-
lició en la qual cabem tots, 
un ajuntament de totes i tots, 
mai un govern dels uns con-
tra els altres. Hem de fugir 
dels egos i convertir la políti-
ca municipal en gestió”.

José Javier Sanchis ha as-
senyalat que treballarà amb 
les màximes de “construir i 
créixer des del diàleg. Res-
ponsabilitat, vocació de ser-
vei i diàleg seran els tres eixos 
de treball per als pròxims 
quatre anys”.

Respecte a les línies de tre-
ball, el nou alcalde d’Algemesí 
aposta per un ajuntament 
que es preocupe de les per-

sones i atenga els problemes 
dels ciutadans, l’educació 
com a motor fonamental de 
futur, una ciutat amable amb 
els més menuts, els majors i 
les persones amb alguna dis-
capacitat. També ha anunciat 
José Javier Sanchis un impuls 
a les polítiques de promoció 
econòmica i un ajuntament 
que faça costat al ric i variat 
teixit associatiu local.

ALGEMESÍ

José Javier Sanchis, nou 
alcalde popular d’Algemesí

José Javier, nou alcalde d’Algemesí. / EPDA

▶ ESTA CIUTAT ÉS L’ÚNICA 
DE LA RIBERA ON VOX 
ENTRA EN EL GOVERN

 n REDACCIÓ | ALBERIC  
Els resultats electorals del 28 
de maig no donaven lloc per 
a la sorpresa, i és que Ciuta-
dant per Alberic, el partit en-
capçalat per Toño Carratalà, 
sumava les paperetes neces-
sàries per a guanyar les elec-
cions amb una nova majoria 
absoluta. Amb la legislatura 
que ara comença (2023-
2027), Carratalà afronta el 
que serà el seu quart mandat 
al front del consistori alberi-
queny, la corporació del 

qual ha quedat significativa-
ment modificada respecte 
del passat exercici.

Com a novetat, la forma-
ció Compromís Alberic-
Unit perd un regidor, pas-
sant dels 2 de Compromís i 
2 d’Alberic Unit a un total de 
3 per a l’agrupació conjun-
ta; el Partit Popular guanya 
dos regidors i compta amb 
tres representants; VOX en-
tra a formar part del ple amb 
un regidor; i el PSPV-PSOE es 
manté amb un regidor.

Toño Carratalá manifesta-
va que “el meu equip de go-
vern vol ser un equip de go-
vern capaç d’entendre que, 
de vegades, les millors idees 

venen d’ideologies o de vi-
sions diferents. Com hem 
dit: nosaltres tinguem a Al-
beric per bandera, és l’única 
nostra intenció, l’únic objec-
tiu. Per tant, no dubtarem 
en dur endavant les propos-
tes de l’oposició quan siguen 
el millor per a la nostra so-
cietat. Tinguem per davant 
quatre anys tan il·lusionants 
com durs, tan bonics com 
exigents. Perquè no hi ha res 
més bonic que representar a 
la nostra localitat però tam-
poc hi ha major responsa-
bilitat que dissenyar el fu-
tur del poble on naixeran i 
es criaran els nostres fills i 
filles”.

ALBERIC

Toño Carratalá alça per 
quarta vegada la vara de 
comandament a Alberic

Toño Carratalá amb la vara de comandament d’Alberic. / EPDA

▶ CARRATALÁ ÉS ALCALDE 
D’ESTA LOCALITAT DE LA 
RIBERA ALTA DES DE 2012

 n REDACCIÓ | TURÍS
El passat 17 de juny es va 
constituir la nova Corpora-
ció Municipal que conforma 
el ple per a la legislatura 
2023- 2027.

El tràmit democràtic, con-
tinuació de les eleccions ce-
lebrades el passat 28 de 
maig, s’ha iniciat formant la 
mesa d’edat. Posteriorment, 
els regidors han accedit al 
Saló de Plens per a jurar o 
prometre el càrrec i proce-
dir a l’elecció del nou alcal-
de.

Ismael J. Corell García, del 
Partit Independent per Tu-
rís, ostentarà l’alcaldia els 
pròxims dos anys. Ha rebut 
la vara de “mando” de mans 
del regidor de més edat, el 
qual serà el seu successor 

en el càrrec, Francisco Ri-
cau Ibáñez, del Partit Popu-
lar. D’esta manera hi ha canvi 

de colors al consistori local i 
Turís tindrà dos alcaldes du-
rant esta legisltura.

TURÍS

Turís es repartix l’alcaldia entre 
Ismael Corell i Francisco Ricau

A l’esquerra Ricau i a la dreta Ismael Corell. / EPDA

▶ ELS DOS PRIMERS 
ANYS GOVERNARÁ 
L’INDEPENDENT CORELL

Corporació municipal de Turís. / EPDA

 n REDACCIÓ | CORBERA
Mentxu Balaguer, candidata 
de Compromís per a l’alcaldia 
de Corbera es va convertir el 
passat 17 de juny en la prime-
ra alcaldessa dona del seu 
municipi. Va iniciar la seua 
trajectòria política com a re-
gidora de l’Ajuntament de 
Corbera des de 2015 i cap de 
l’àrea de Comunicació del 
Bloc entre 2016 i 2019. Fins 
que va a arribar a la Diputa-
ció com a representant del 
Grup Compromís i com dipu-

tada de Informática y Tecno-
logía, Cooperación Interna-
cional, Gobierno Abierto y 
Participación y GIRSA. 

A les eleccions del 28M va 
aconseguir sis regidors grà-

cies als 997 vots que va re-
bre la formació valencianis-
ta. D’esta manera iguala els 
resultats dels anteriors comi-
cis de 2019 i una dona està al 
front del Consistori local.

CORBERA

Mentxu Balaguer, proclamada 
primera alcaldessa de Corbera

Mentxu Balaguer, alcaldessa de Corbera. / EPDA

▶ LA PRIMERA EDIL ÉS 
DIPUTADA I REGIDORA AL 
CONSISTORI DES DE 2015
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 n REDACCIÓ | L’ALCÚDIA
Compromís per l’Alcúdia, a 
través del seu Consell Polític, 
ha decidit, per unanimitat, 
no formar part del govern 
municipal en la pròxima le-
gislatura, “donada la despro-
porció en la representació i 
l’experiència de la passada 
le gi slatura;  pr ior itz ant 
l’acord i la negociació davant 
els diversos assumptes mu-
nicipals”.   

Després d’analitzar les 
passades eleccions munici-
pals el col·lectiu polític ha 
valorat el fet de que, en unes 
condicions difícils, Compro-
mís per l’Alcúdia haja man-
tingut els vots i les regidories 
que teníen en les passades 
eleccions municipals.

Igualment s’ha valorat, 
com a molt positiu, que 
l’Alcúdia haja decidit que 
cap partit tinga la majoria 
absoluta, per la qual cosa la 
pròxima legislatura haurà 
d’estar marcada, no per la 
imposició, sinó per l’acord 
i el diàleg.

En eixe sentit els repre-
sentants de Compromís han 
traslladat aquesta conside-

ració al Partit Socialista ins-
tant-los a arribar a acords 
puntuals davant els dis-
tints temes municipals, co-
mençant pel primer plenari.

“Considerem que la ges-
tió municipal de la passa-
da legislatura ha de millo-
rar i que, la nova situació, 
sense majories absolutes, 
permetrà que la nostra veu 

s’escolte, la qual cosa no va 
ser possible en l’anterior”.

L’objectiu de Compromís 
per l’Alcúdia és la millora de 
la qualitat de vida dels alcu-
dians i les alcudianes, el bé 
comú del nostre poble i la 
nostra societat. En eixe sen-
tit, des d’una oposició útil i 
constructiva, intentarem do-
nar compliment al progra-

ma d’actuació presentat en 
les passades eleccions mu-
nicipals i exercir la impres-
cindible tasca de control de 
l’Ajuntament amb les nos-
tres propostes i crítiques.  

Davant l’amenaça que su-
posa la constitució d’un Go-
vern de la Generalitat del 
qual formarà part l’extrema 
dret a ,  C ompromí s  per 
l’Alcúdia es compromet fer-
mament a la defensa de la 
nostra llengua i de les políti-
ques educatives, feministes, 
socials i ambientals impulsa-
des pels governs del Botànic. 
Treballarem sense descans 
per combatre la involució 
de les nostres institucions.

Igualment Compromís 
manifesta que donarà su-
port a les distintes iniciati-
ves que representen avanços 
positius per al seu poble. 

“Aspectes com la partici-
pació, la transparència, les 
polítiques mediambientals 
i de mobilitat, les polítiques 
socials, l’educació i l’aposta 
per la joventut, el feminis-
me i el valencianisme seran 
per a nosaltres prioritaris”, 
finalitzen.

L’ALCÚDIA

Compromís per l’Alcúdia no forma 
part del govern local
▶ LA FORMACIÓ ES VA ABSTINDRE  EN LA VOTACIÓ ON VA TINDRE LLOC L’ELECCIÓ D’ALCALDE

Toni Montes i Raquel Coronado. / EPDA

 n REDACCIÓ | ALMUSSAFES
Toni González va aconseguir 
majoria absoluta en les passa-
des eleccions del 28 de maig. 
Una majoria absoluta amb la 
qual va sumar huit regidors. 
Un menys que en els anteriors 
comicis de 2019. Així doncs 
l’alcalde socialista va revali-
dar la seua alcaldia i sumarà 
la seua tercera legislatura 
consecutiva al capdavant del 

consistori d’Almussafes. El 
passat 17 de juny va prendre 
possessió a la Casa de la Vila i 
va transmetre el següent: “En 
un dia molt emotiu, vull do-
nar les gràcies a tots i totes els 
que heu confiant en el meu 
equip i en mi per a seguir ges-
tionant amb responsabilitat, 
eficàcia i eficiència el nostre 
estimat municipi. Vull dir-vos 
que ens anem a seguir deixant 
la pell per a continuar fent 
d’Almussafes un municipi de 
referència i el millor poble 
per a viure. Anem a seguir 
fent el que millor sabem, i rei-
vindicant davant de qui faça 
falta”, indicava González.

ALMUSSAFES

Toni González (PSOE) 
reelegit alcalde 
d’Almussafes
▶ L’ALCALDE SOCIALISTA 
TREBALLARÀ EN LA SEUA 
TERCERA LEGISLATURA

Toni González, alcalde d’Almussafes. / EPDA

 n REDACCIÓ | SUECA  
”Després d’una setmana de 
reunions i d’haver escoltat a 
les diferents formacions polí-
tiques que s’han adreçat a no-
saltres, així com a la nostra 
militància, volem informar a 
l’opinió pública de Sueca, del 
Perelló i del Mareny de Barra-
quetes, que Sueca Per Davant 
hem arribat este diumenge, 4 
de juny, a un acord de gover-
nabilitat amb el Partit Socia-
lista de Sueca per als pròxims 
quatre anys”, indiquen des 
del partit Sueca Per Davant.

L’acord assolit per Sueca 
Per Davant amb la força políti-
ca més votada en les passades 
Eleccions Municipals del 28 
de maig a Sueca és un acord 
programàtic, o siga, un acord 
basat en els programes elec-
torals de les dos formacions.

“Després dels resultats elec-
torals que ens va deparar la 
nit del 28-M a Sueca, des de 
Sueca Per Davant entenem 
que este acord de governabi-
litat és l’acord que major esta-
bilitat pot aportar a la nostra 
ciutat. La resta de combina-

cions possibles per formar go-
vern, al nostre entendre, se-
rien igual de lícites però no 
igual de sòlides. En este sen-
tit, SUECA PER DAVANT hem 
tractat de ser coherents amb 
allò que hem dit durant tota 
la campanya electoral, que no 
és cap altra cosa que anàvem 

a anteposar l’interés general 
de la ciutadania al nostre in-
terés particular, dit d’una altra 
manera, anàvem a posar sem-
pre Sueca per davant. Dit açò, 
des de Sueca Per Davant ente-
nem que l’alcaldia de Sueca 
hauria d’ostentar-la el candi-
dat del Partit Socialista”.

“En el transcurs de les di-
ferents reunions, Sueca Per 
Davant també ha fet saber al 
Partit Socialista de Sueca que 
som partidaris de donar con-
tinuïtat a la fòrmula posada 
en marxa la passada legisla-
tura de fer partíceps a la res-
ta de formacions polítiques 

amb representació munici-
pal de la gestió de determi-
nades àrees a l’Ajuntament”, 
indiquen.

“Per últim, els tres regidors 
i regidores de Sueca Per Da-
vant volem agrair totes les fe-
licitacions i mostres d’estima i 
suport rebudes al llarg d’esta 

setmana. Com vam dir en 
l’escrit d’agraïment publicat 
recentment, el pròxim 17 de 
juny encetarem una nova le-
gislatura, la primera de Sueca 
Per Davant en l’Ajuntament. 
Julián, Noelia i Sari estan a la 
vostra disposició. No vos fa-
llarem”, finalitzen.

SUECA

El PSPV de Sueca arriba a un acord amb Sueca per Davant

Moment de la signatura per part de l’alcade en funcions Dimas Vázquez i el candidat de Sueca Per Davant, Julián Sáez. / EPDA
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 n LAURA FLORENTINO | ALZIRA
Les diferents forces políti-
ques d’Alzira arribaren a un 
consens mancant un dia per 
a la proclamació oficial dels 
diferents ajuntaments. Les 
formacions progressistes fir-
màren un acord perquè el 
candidat de Compromís, Al-

fons Domínguez, es conver-
tisca en alcalde de la capital 
de la Ribera Alta. El govern el 
formaran Compromís, PSPV-
PSOE i UCIN.

Els tres candidats Alfons 
Domínguez, Gemma Alós i 
Enrique Montalvá han acon-
seguit un consens en comú 

perquè continue una legis-
latura més, com a mínim, un 
govern progressista amb un 
alcalde de la formació nacio-
nalista.

“L’acord ha arribat en 
l’última setmana. Anterior-
ment vam tindre converses 
informals, però la primera se-
tmana va ser perduda. Pen-
sem que anava a entrar en el 
pacte Miguel Vidal, el candi-
dat de Ciutadans i al final no 
va voler”, indicava el futur al-
calde Alfons Domínguez en 
unes declaracions a El Perió-
dico de Aquí.Segons les da-
des del Ministeri d’Interior, 

Compromís va aconseguir sis 
regidors, el PSPV-PSOE qua-
tre i UCIN dos, suficients per 
a aconseguir la majoria ab-
soluta conjuntament. “Hem 
tingut la sort que entre les 
dues forces principals de 
l’esquerra sumem deu regi-
dors i la mala sort que no te-
níem onze. Havíem de buscar 
un aliat i formarem govern 
amb qui ha volgut escoltar i 
proposar. Hem creat un clima 
de confiança bastant bo entre 
les tres forces suficient per a 
aguantar fins al final amb bas-
tant estabilitat”, subratllava 
Domínguez. 

D’aquesta manera es con-
firma que Domínguez serà 
el pròxim alcalde durant els 
quatre anys de legislatura i 
que el PSPV-PSOE no ha de-
manat en cap moment que 
es compartisca el lloc de pri-
mer edil amb la candidata 
Gemma Alós. “Estem acos-
tumats a pactar, no podem 
tirar la culpa a ningú”, soste-
nia Alfons.

Sobre el repartiment de re-
gidories ja són clares les res-
ponsabilitats per a UCIN. En-
rique Montalvá s’encarregarà 
d’Agricultura, Serveis Urbans 
i una part de sanitat, concre-

tament el relacionat amb el 
control de plagues i altres. 
En el cas de Mar Chordá serà 
l’encarregada de la regidoria 
de festes, les de gran volum 
recauen sobre el PSPV-PSOE 
i la part de gestió més política 
serà a càrrec de Compromís.

Per a finalitzar, el futur al-
calde d’Alzira ha volgut recal-
car que no s’ha tractat d’un 
pacte tan ideològic, sinó “al-
guna cosa que ens unia a tots, 
atés que no tots tenim la ma-
teixa ideologia” i que és un 
acord de gestió que sí que es 
posa d’acord amb el treball 
que cal realitzar a la ciutat.

ALZIRA

Alfons 
Domínguez, nou 
alcalde d’Alzira 
amb el pacte 
de Compromís, 
PSOE i UCIN
▶ LA FORMACIÓ TARONJA SUMARÀ LA SEUA 
TERCERA LEGISLATURA CONSECUTIVA AL 
CAPDAVANT DEL CONSISTORI DE LA CIUTAT

Alfons Domínguez, nou alcalde d’Alzira. / EPDA Corporació de l’Ajuntament d’Alzira. / EPDA

 n REDACCIÓN | CARLET  
La nova Corporació Munici-
pal de Carlet per a la legisla-
tura 2023-2027 ha sigut cons-
tituïda este matí en el Ple 
d’Investidura. Laura Sáez 
Martínez ha sigut investida al-
caldessa de Carlet, després 
d’haver aconseguit majoria 
absoluta a les eleccions del 28 
de maig i la representació de 
9 dels 17 regidors que formen 
el ple de l’Ajuntament.

Laura Sáez ha manifestat 
que assumix el càrrec amb 
immensa gratitud, honor i 
responsabilitat i que el seu 
equip de govern està dispo-
sat a treballar per tots els car-
letins que volen prosperar, 
que volen tranquil·litat, esta-
bilitat i seguretat per a d’ells i 
les seues famílies. També ha 
asseverat que amb la major 
serietat, rigor i compromís 
serà l’alcaldessa de tots els 
carletins.

El Partit Popular de Carlet 
recupera l’alcaldia després de 
dos legislatures de govern de 
coalició entre PSOE y Com-
promís. El Partit Popular go-
vernarà amb majora absoluta 

amb 9 regidors, Compromís 
ho farà amb 4 regidors, el 
PSOE amb 3 i Vox amb 1 regi-
dor. L’alcaldessa i la resta de 
regidors de la Corporació mu-
nicipal ha pres possessió del 
seu càrrec en un acte que ha 
comptat amb una nombro-
sa assistència de veïns. Laura 
Sáez ha rebut la vara de co-
mandament de l’Ajuntament 
arropada per un nombrós pú-
blic que no s’ha volgut per-
dre el moment de la pressa 
de possessió del càrrec.

L’alcaldessa de Carlet, Lau-
ra Sáez, ha tendit la mà a la 
resta de grups polítics que 
conformen la Corporació 

municipal. Els ha dit que 
compta amb tots, sense dis-
tinció ideològica ni colors po-
lítics. 

A tots els grups els ha con-
vidat a treballar per a ser mo-
tor de la prosperitat de Car-
let i perquè este Ajuntament 
torne a ser exemplar i ha in-
dicat que espera de tots la 
col·laboració, lleialtat institu-
cional, transparència i diàleg.

Laura Sáez, també ha tin-
gut paraules d’agraïment per 
a Mª Ángeles Crespo, qui va 
ostentar l’alcaldia de Carlet 
durant 20 anys, així com als 
funcionaris de l’Ajuntament, 
al seu partit i a la seua família.

CARLET

Laura Sáez, nova alcaldessa 
popular de Carlet

Laura Sáez, alcaldessa de Carlet. / EPDA

▶ SÁEZ VA MANIFESTAR 
QUE ASSUMIX EL CÀRREC 
AMB IMMENSA GRATITUD, 
HONOR I RESPONSABILITAT

 n REDACCIÓ | CULLERA
Jordi Mayor va ser reelegit al-
calde de Cullera en la sessió 
constitutiva de la Corporació 
Municipal 2023-2027 celebra-
da el passat 17 de juny al mig-
dia a l’Auditori Municipal.

El candidat socialista ha 
obtingut el vot favorable dels 
14 regidors del PSPV-PSOE, 
mentre que Partit Popular i 
Vox han optat per votar als 
seus caps de llista, i el regi-
dor de Compromís ha votat 
en blanc.

D’aquesta manera, Mayor 
seguirà quatre anys més al ca-
pdavant del municipi en la 
dotzena legislatura i el farà, 
tal com ha detallat en el seu 
discurs d’investidura, conti-
nuant amb el projecte de ciu-
tat que van iniciar fa 8 anys 
“un projecte que es basa en 
tres eixos fonamentals: una 
Cullera sostenible, social-
ment justa i econòmicament 
forta”.

En la seua intervenció, el 
reelegit alcalde ha manifestat 
que continuaran treballant 
incansablement per a afron-
tar qualsevol desafiament 

que se’ls presente “apostant 
una manera de governar on 
s’escolta la veu de totes aque-
lles persones que s’acosten a 
construir des del respecte i 
des del diàleg”.

En este sentit Mayor ha as-
segurat que “qualsevol pro-
posta que siga per a millorar 
la vida de les persones de Cu-
llera i que ens faça avançar 
com a poble o que permeta 
superar dificultats, comptarà 
amb el recolzament sense 
fissures dels 14 regidors que 
formaran part del govern de 
Cullera. Propostes que accep-
tarem vinguen d’on vinguen i 
vinguen de qui vinguen. Per-

què el nostre projecte és Cu-
llera i això sempre estarà per 
damunt de tot”.

Mayor ha demanat a més 
a tots els membres de la no-
va corporació municipal, 
que siguen “uns governants 
responsables, constructius” 
amb l’únic objectiu de millo-
rar la vida dels veïns i veïnes 
del nostre poble”. Durant els 
pròxims 4 anys, el govern mu-
nicipal liderat per Jordi Ma-
yor, continuarà impulsant un 
urbanisme que de prioritat a 
les persones per a continuar 
transformant Cullera en una 
ciutat sostenible, accessible 
i amable.

CULLERA

Arranca una nova legislatura 
a Cullera amb Jordi Mayor

Jordi Mayor (PSOE), reelegit alcalde de Cullera. / EPDA

▶ MAYOR (PSPV-PSOE) 
TREBALLARÀ EN EL 
SEU TERCER MANDAT 
CONSECUTIU
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Cristóbal Aguado, presidente de la Asociación Valenciana de Agricultores en un instante de la entrevista realizada en su despacho.  /LAURA FLORENTINO

 n DANIEL NAVARRO | VALENCIA
 f ¿Qué balance hace la 

Asociación Valenciana de 
Agricultores de estos 8 
años de legislatura del Bo-
tànic?

 fEl PSPV llevaba un programa 
agrario muy grande, consensua-
do con el sector. Pero con el pac-
to, la conselleria ha estado presi-
dida por Compromís, lo que ha 
motivado ralentizaciones como 
en la ley de estructuras, la de la 
huerta, la financiación adecua-
da para la conselleria... Además 
Compromís tiene un carácter 
más ambientalista que agrario, 
lo que ha provocado que Medio 
Ambiente tenga un presupues-
to desmesurado. Seguimos con 
mucha burocracia, una PAC que 
discrimina la agricultura valen-
ciana... No obstante, las perso-
nas, principalmente del PSPV, 
han hecho todo lo que ha podi-
do para mejorar las relaciones 
agrarias. Se ha avanzado tam-
bién en el IVIA, aunque queda 
mucho pendiente en investiga-
ción agraria. 

 f Se trata de una conselle-
ria donde ha habido mucha 
tensión interna con varios 
ceses y tres conselleras. 
¿Ha afectado a la relación 
con AVA-ASAJA?

 f Siempre hemos tenido rela-
ción de cortesía, pero no de in-
timidad con ninguna conselle-
ra. Éramos observadores de esas 
tensiones internas nosotros mis-
mos. Con el tiempo con Mollà 
habíamos mejorado mucho la 
relación, porque vio que en AVA-
ASAJA hacíamos reivindicacio-
nes claras... Pero hay muchos ta-
búes en Compromís. Nunca nos 
hemos sentido cuidados.

 f ¿Esperan más sensibili-
dad con el sector por parte 
del nuevo gobierno de cen-
tro-derecha que va a go-
bernar la Generalitat? 

 fCon el primer Botànic ya te-
nía grandes esperanzas porque 
habíamos acordado con el PSPV 
la hoja de ruta. Siempre que hay 
elecciones presentamos nues-
tras reivindicaciones. De aquí a 
cuatro años te podré decir si las 
cosas se han cumplido o no. Los 
hechos son lo que demuestran 
las cosas. Los documentos que 
tienen nos gustan, pero habrá 
que ver a quién ponen. Espera-
mos que pongan a una persona 
del sector en el área de Agricul-
tura y personas en Medio Am-
biente con criterios de sensibi-
lidad hacia los agricultores, que 
somos los primeros ecologistas. 
Desde el consenso es desde don-
de mejor se trabaja.

 f ¿Cuáles van a ser las pri-
meras reivindicaciones que 
van a trasladar al nuevo 
conseller de Agricultura? 

 f La persona que se incorpo-
re lo tiene crudo. Tenemos una 
PAC que echa a los agricultores 
de sus campos. Valencia es la re-
gión con menos jóvenes en el 
campo, con la media de edad 
más alta, con 171.000 ha de sue-
lo cultivable abandonado... Vivi-
mos con una sociedad que vive 
de espaldas al campo, pero que 
se alimenta todos los días. ¿Có-
mo hago la vida complicada al 
campo si me tiene que alimentar 
todos los días? Valencia será de 
las primeras ciudades europeas 
que tenga más problema con es-
to, porque tiene los agricultores 
más envejecidos....

 f En cuanto al tema del 
agua...  ¿Confían en que el 
nuevo ejecutivo ponga so-
lución a los problemas con 
los caudales del trasvase 
Tajo-Segura? ¿Por dónde 
deben venir las soluciones?

 fEl nuevo gobierno debe tener 
sensibilidad con el sector agra-
rio. La agricultura del futuro es 
con agua, o no habrá ni agricul-

tura ni agricultores. Hay que de-
cidir si se quiere agua o desierto. 
En el desierto viven muy pocas 
personas. Somos cinco millones 
de personas, se necesita mucha 
agua y mucha alimentación. Hay 
que garantizar que haya agua 
suficiente, somos la fábrica de 
hortalizas de Europa. Hay que 
ser sensatos. Tiene que haber 
un gran pacto del agua, con in-
formes de expertos y que ana-
licen de que manera se puede 
compartir el agua donde la hay. 
Tenemos que generar autopis-
tas europeas de aguas, igual que 
hemos creado para que circulen 
por el continente los coches y los 
trenes. Si Europa no cambia, su 
visión le saldrá cara. 

 f ¿Qué papel deberían te-
ner la desaladoras cons-
truidas en el sur de Alican-
te en este gran pacto del 
agua? 

 f Son una salida cara y con-
taminante y deben ser la últi-
ma opción. Es una solución que 
vale seis veces más que las de-
más. Analicemos también cuán-
ta agua que llueve se va al  mar. 
Cuando eso esté aprovechado, 
entonces pensamos en las de-
saladoras. 

 f ¿Qué balance hacen de 
estas últimas lluvias en los 
campos? ¿Se ha mitigado el 

problema de la sequía para 
los meses estivales?

 fEn Valencia en las zonas de 
regadío está garantizada el agua 
este año. Las lluvias de ahora 
han sido una salvación para el 
secano y un reposo para los em-
balses. Ha habido destrozos con 
granizo y arrastres en algunos si-
tios, dañando fruta como la cere-
za, albaricoque y el ciruelo. Pero 
ha sido muy bien recibida. 

 fHace unos días se desa-
tó la preocupación tras ac-
tivarse el protocolo por la 
gripe aviar en l’Albufera. 
¿Debemos de estar alarma-
dos por este tema? 

 fEstaríamos todo el año deses-
perados de ser así. Tenemos un 
Parque Natural que es punto de 
paso y nidación de aves migrato-
rias. Continuamente llegan aves 
enfermas, y si se detecta se anali-
zan y se eliminan.  En ocasiones 
particulares como ahora, se si-
guen métodos de prudencia de 
cobijo, para que no se expanda 
entre las aves que están de paso. 
Nuestras granjas están prepara-
das para minimizar los efectos. 
No hay que ponerse nerviosos, 
aunque vengamos del covid. 

 f En muchos casos, las so-
luciones para los grandes 
problemas del campo va-
lenciano pasan por Europa. 

¿Está siendo útil la oficina 
que tenemos en Bruselas? 
¿Todavía no contamos con 
ese lobby que tiene que de-
fender los intereses de los 
países del sur? 

 f La oficina de la Comunitat Va-
lenciana no está ubicada don-
de debería estar, está lejos de la 
zona donde se toman las deci-
siones. Las personas que están 
en esa oficina deben tener una 
facilidad constante para poder 
entrar a los despachos, aseso-
res y responsables parlamenta-
rios... Se necesita además gente 
preparada y abierta...Y eso hoy la 
Comunitat no lo tiene, está por 
el camino, pero es manifiesta-
mente mejorable. Lo que valen 
son los resultados. 

 f La Comunitat es uno de 
los territorios que lideran 
el abandono de los cam-
pos en España, también 
tiene a la población agra-
ria más envejecida. Es evi-
dente que la estructura de 
minifundios no beneficia, 
pero ¿cómo le ponemos so-
lución?

 f  Hay que tomar decisiones. 
Pese a ser el territorio con más 
minifundios, somos una poten-
cia productora de frutas y hor-
talizas en España, y todavía más 
comercializadora. Pero nos es-
tán ganando la partida. Otros 

“EN BRUSELAS HACE 
FALTA SENSATEZ, ALLÍ 
LLUEVE MUCHO Y SE 
PIENSAN QUE EN EL 
RESTO DE EUROPA 
PASA LO MISMO”

▶ AGUADO EXIGE AL PRÓXIMO CONSELL UN “PLAN 
AGRARIO QUE NO SE QUEDE POR EL CAMINO” EN EL 
QUE PARTICIPE EL SECTOR Y TODOS LOS PARTIDOS 
POLÍTICOS PARA QUE SE MANTENGA EN EL TIEMPO

CRISTÓBAL AGUADO Presidente de la Asociación Valenciana de Agricultores (AVA-ASAJA)

Estamos ante una 
situación muy 
peligrosa, el 90% de 
la fauna salvaje ha 
contraído sarna y 
están accediendo a 
nuestros campos y 
ciudades”

‘
A los políticos 
parecen no 
molestarles los 
robos en los 
campos, solo les 
preocupan los 
tirones de bolsos 
en la Plaza del 
Ayuntamiento”

‘
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Cristóbal Aguado, presidente de la Asociación Valenciana de Agricultores en un instante de la entrevista realizada en su despacho.  /LAURA FLORENTINO

avanzan a una velocidad su-
perior a la nuestra con estruc-
turas agrarias que se encargan 
de mejorar continuamente. Si 
el sector agrícola es producti-
vo económicamente, la pobla-
ción rejuvenece. Estamos 15 o 
20 años ya hablando de planes 
agrarios, todos los consellers 
hacen uno y se quedan en el 
camino. Estamos al borde del 
precipicio. Se necesita un plan 
consensuado con el sector y to-
dos los partidos políticos, que 
lo mantengan, independiente-
mente, de quien gobierne. Tie-
ne que tener muchas medidas 
fiscales, incentivos  y presu-

puesto aumentando la super-
ficie agraria. 

 fUno de los grandes de-
safíos de este envejeci-
miento lo vamos a ver 
con la puesta en vigor del 
cuaderno digital al que 
tendrán que adaptarse 
las explotaciones en los 
próximos años. ¿Cómo va 
a afectar? 

 fCalculamos que cerca de 
30.000 ha se van a perder con 
la puesta en marcha del cuader-
no digital, porque en muchos 
casos no van a poder abordar 
los cambios. Es una auténtica 
salvajada. Va a multiplicar los 
costes por tres a los agriculto-
res valencianos. En Bruselas ha-
ce falta sensatez. Allí llueve mu-
cho y se piensan que en toda 
Europa es igual. Si yo el naranjo 
no lo riego continuamente el ár-
bol se muere y no produce. Esas 
son las diferencias en la reali-
dad que no quieren ver. Y los 
políticos españoles, en cuanto 
llegan a Bruselas, se olvidan del 
clima que tenemos aquí.

 f La fauna salvaje está ge-
nerando cada vez más da-
ños en los campos y tam-
bién en las zonas urbanas 
diseminadas. ¿Cómo plan-
tea AVA-ASAJA abordar es-
te problema? 

 fYa llevamos muchos años 
con esto. Han muerto muchos 
campos y árboles por conejos, 
muchas instalaciones de rega-
dío rotas, tenemos muchos aso-
ciados dañados por animales.... 
Nadie saca las personas que han 
muerto por jabalíes o con cier-
vos, decapitados por los cuer-
nos que atraviesan las lunas de 
los vehículos. Ni los ataques del 
lobo, donde las vacas, los caba-
llos acaban descuartizados...
No se dan cuenta de que el lo-
bo no puede convivir cerca de 
parques, zonas forestales o cer-
ca de vías de paseo... La gente 
ha perdido el equilibro de las 
cosas. Fauna ha habido toda la 
vida, y los encargados de con-
trolarla eran los cazadores. La 
fauna está desbordada y llega-
mos a un límite con un 90% de 
fauna silvestre con sarna. Y eso 
es peligrosísimo. Con sequía y 
cambio climático esta fauna va 

a los campos y se comen la co-
mida. Pero a los políticos pare-
ce que eso no les molesta. Mo-
leste que te peguen un tirón en 
el bolso en la Plaza del Ayunta-
miento.  A esos animales habrá 
que cazarlos, esterilizarlos... Lo 
que sea. Las buenas palabras 
no regulan. Regulan los planes 
serios y dotados. 

 f Los mercados de venta 
directa fueron una de las 
medidas impulsadas por 
el Ayuntamiento de Va-
lencia para paliar el pro-
blema de los precios jus-
tos. Algunos, como el del 
Mercado de Colón, fue-
ron muy criticados por la 
oposición… ¿Deben man-
tenerse?  

 fYo no hubiese puesto el mer-
cadillo en el Mercado de Colón. 
Yo fomentaría la venta direc-
ta en la senda de los caminos. 
Que la gente salga a pesar por 
el campo y que a determina-
das horas hubieran mercados 
de ciudad en pleno campo. Pa-
ra que se vea de donde nace el 
producto. Y que la gente vuelva 
con los carritos de la compra lle-
na. Hay gente que se hace 15 ki-
lómetros paseando por el río, 
pues que paseen por la sendas 
seguras. O que aparquen cerca 
y se desplacen por la huerta. Es 
la mejor imagen de la huerta. 
No hace falta llevar cebollas al 
mercado de Colón. Para eso ya 
existe la tira de contar de Merca-
valencia, sin hacer competencia 
a las tiendas de los mercados. 

 f ¿Pero qué competencia 
hacen estos mercados a 
las horchaterías y cafete-
rías que hay en el Merca-
do de Colón? 

 fTambién hay alguna tienda 
de alimentación. No obstante, si 
tu quieres hacer algo así, lo pue-
des hacer en al Alameda, donde 
hay unos jardines grandísimos 
y la gente va allí y compra. Pero 
alrededor del Mercado de Co-
lón hay un montón de tiendas. 

 f En cuanto al impulso de 
la producción ecológica, 
también ha sido una de las 
líneas a seguir por el Bo-
tànic para incrementar el 
valor del producto valen-
ciano. ¿Se debe mantener 
esta estrategia? 

 f Iba con los principios de 
Compromís y Podemos. Noso-
tros trabajamos con agricultu-
ra ecológica desde que naci-
mos. Pero debe quedar claro 
que en los productos conven-
cionales la calidad está más que 
demostrada. Los tratamientos 
autorizados en Europa tienen 
las exigencias más grandes del 
mundo. 

 f  Por el contrario, la pér-
dida de la capacidad pro-
ductiva de cítricos en la 
Comunitat Valenciana a 
lo largo de las últimas tres 
campañas es una realidad. 
¿Estamos en un punto de 
no retorno con estos pro-
ductos emblema de la Co-
munitat? 

 fTodo es reversible si las deci-
siones políticas son acertadas. 
Cuando un cultivo vale dine-
ro y al agricultor le es viable, se 
suman más agricultores y gene-
ran una tendencia de produc-
ción. Aquí hubo tiempo de mu-
cha fresa, mucha sandía, mucha 
cebolla... Se ha cambiado por-
que la gente perdía dinero. La 
ley de la cadena es muy clara, 
con condiciones muy explici-
tas que garanticen una viabili-
dad suficiente. En la economía 
no es todo negro, ni todo blan-
co. Debe haber precios dignos, 
también para los intermedia-
dores, pero el eslabón más dé-
bil, el agricultor, tiene que tener 
su precio justo. 

 f ¿Cuáles son las principa-
les reivindicacines que lan-
zan al próximo gobierno 
central? 

 fDebe seguir existiendo un 
Ministerio de Agricultura fuer-
te y potente, bien dotado eco-
nómicamente para apostar en 
investigación, liderar los avan-
ces tecnológicos, manteniendo 
las rentas a través de los segu-
ros, que apueste por las mejo-
ras estructurales para poder 
hacer más viables las explota-
ciones. Que tutele la consecu-
ción de un cuerpo amplio de in-
genieros agrícolas para atender 
la nuevas formas de agricultura. 
Y que tenga ideas políticas muy 
claras para defender la agricul-
tura mediterránea con el agua 
como su elemento esencial.

Presidente de la Asociación Valenciana de Agricultores (AVA-ASAJA)

Diferentes instantes de la entrevista a Cristóbal Aguado./ LAURA FLORENTINO

La Conselleria de Agricultura 
y Transición Ecológica ha re-
tirado más de 1.000 cadáve-
res de aves afectadas por gri-
pe aviar en el Parque Natural 
de l’Albufera de València.

Así lo han confirmado a 
fuentes de este departamen-
to, que destacan que el brote, 
detectado en el Racó de l’Olla, 
presenta una tendencia a la 

baja, ya que en una primera 
semana se retiraron 740 aves, 
mientras que en la segunda se 
han retirado cerca de 200.

La Generalitat ha dictado 
una serie de medidas de pro-
tección en establecimientos 
de cría de aves de corral tras 
haberse confirmado un foco 
de gripe o influenza aviar en 
varias aves silvestres en la Al-
bufera de València, que esta-

rán vigentes desde este vier-
nes y hasta el próximo 6 de 
julio.

Los titulares de las explo-
taciones avícolas de los mu-
nicipios considerados zonas 
de especial riesgo por gripe 
aviar deberán reforzar las 
medidas de bioseguridad, es-
pecialmente las destinadas a 
evitar el contacto con aves sil-
vestres.

La gripe o influenza aviar al-
tamente patógena es una en-
fermedad infecciosa incluida 
en la lista del Código Zoosani-
tario Internacional de la Or-
ganización Mundial de la Sa-
nidad Animal, ante la que es 
obligatorio adoptar medidas 
en las explotaciones ganade-
ras cuando se obtiene un resul-
tado desfavorable en un análi-
sis de riesgo. 

MEDIO AMBIENTE

Detectan gripe aviar en l’Albufera

Flamencos en Valencia. / EFE

 n REDACCIÓN | VALENCIA
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vez me he duchado es bajar a la 
fábrica. Tengo el piso encima de 
la fábrica y lo primero que ha-
go es hacerme dos cafés con dos 
puntas de croissant, la puntita 
de uno y la puntita de otro, ese 
es mi primer desayuno, luego 
salgo a ver que problemas hay, 
por si alguien no ha venido, por 
si falta algo o si van atrasados 
con el trabajo. 

 f ¿Cómo es el proceso, 
desde que se empieza a 
hacer el pan, hasta su dis-
tribución?

 f Aquello es de locos, porque 
unos entran antes, otros en-
tran luego y depende, van ha-
ciendo sus horarios, pero es 
bastante difícil. Tenemos una 
cámara de fermentación con-
trolada en la cual  metemos 
genero de un día para otro, lo 
mantenemos a la temperatura 
que queramos y cuando es ho-
ra de cocer, ya cogemos el gé-
nero y ya se cuece. Esto sería 
inviable si no se tuviera una 
cámara. Hoy en día, los que no 

tienen una cámara de fermen-
tación controlada, no lo puede 
hacer, es imposible. Pero bue-
no, luego ya vienen los repar-
tidores, a algunos les falta gé-
nero, a otros se le ha perdido, 
pero bueno, es un día a día, 
pero todos los días lo mismo. 
Por ejemplo, tener una tienda 
más a mi no me preocupa, es 
el mismo trabajo, el mismo do-
lor de cabeza.

 f Todos los hornos, todas 
las panaderías, ¿son pro-
pias, o hay franquicias?

 f No, nada, todas son propias. 
Algunas franquicias y grandes 
empresas han venido para que 
les trabajase, no quiero decir 
nombres, hay una empresa va-
lenciana que quería que le hi-
ciera ciertos productos y lue-
go también, me ha venido una 
multinacional, la cual me que-
dé diciendo si yo soy pequeñito, 
como os dais cuenta de mi, si yo 
no soy nada en el mundo. Soy 
un granito de harina que traba-
ja cada día haciéndolo a gusto, 

pero no quiero que un mons-
truo  venga hacia mi. 

 f Y, ¿hay proyectos de fu-
turo, más expansión?

 f No tengo futuro, no tengo 
una línea que ponga mi futuro. 
Mi futuro será el día que no es-
té aquí. Será mi final, mientras 
pueda estar ahí luchando, con 
gente, mi familia, que a veces 
lo pasan mal… No me cabe en 
la cabeza el jubilarme.

 f ¿Son seis generaciones?
 f Aquí pasará como al rey, que 

hubo un rey que no reinó. Pasa-
rá del padre directamente a las 
nietas. Mis hijas están súper im-
plicadas, no en primera línea, 
delante de mi. Lo que me dicen 
ellas, va a Misa.

 f Es bonito porque en va-
lencia somos muy particu-
lares y las empresas histó-
ricas siguen adelante con 
la tradición familiar. Y, sin 
duda, hay que valorar mu-
cho los productos de proxi-
midad y calidad, y también 
la calidad, precio...

 f Aquí lo bonito es que yo es-
toy trabajando con mi nieta y 
las recetas que tenemos de al-
gunos productos como la co-
ca Cristina, vienen ya de gene-
raciones y no se sale de ellas. 
Tenemos unas magdalenas fi-
nas que se hacían, ya no las ha-
cemos porque son muy costo-
sas, pero la receta  no ha salido 
de la familia. Todo eso hay que 
guardarlo bien. En cuanto a la 
calidad del pan, aquí en Espa-
ña hemos bajado bastante. En 
los años 60 estábamos por los 
60 kilos, ahora, hoy en día, es-
tamos en 30 kilos de pan al año 
por persona. En Alemania están 
en 105 kilos de pan al año. Y en 
Francia, igual. 

Un buen pan necesita su tiem-
po, al igual que el buen vino. El 
tiempo es lo principal del pan y 
todo se basa en la masa madre 
que le podamos meter al pan. 
Eso es lo básico, si no hay una 
buena masa madre, no hay mi-
lagros. Y la masa madre sencilla-
mente es un cultivo a base de ha-
rina de centeno, integrales que 
tengan fibra y a partir de ahí, la 
puedes hacer láctica o cítrica. Yo 
a mi pan, le pongo mucho amor.

Simeón Estellés junto a su hija y el periodista Pere Valenciano. / EPDA

“Yo no trabajo, 
disfruto de lo 
que hago y le 
pongo mucho 
amor a todos 
mis productos”
▶ EL GERENTE DE PAN DE ESTELLÉS PASÓ POR 
LOS MICRÓFONOS DEL PROGRAMA ‘LIDERES  
DE AQUÍ’, PRESENTADO POR EL PERIODISTA 
PERE VALENCIANO, EN LA 99.9 PLAZA RADIO

SIMEÓN ESTELLÉS
GERENTE DE PAN DE ESTELLÉS

 n PERE VALENCIANO | VALENCIA
 f Rodeado de su familia 

y de su equipo incondicio-
nal, Simeón Estellés sigue 
al pie del cañón del Pan de 
Estellés...

 f Yo no trabajo, yo disfruto de 
mi trabajo. Esa es la diferencia 
que algunos van al trabajo di-
ciendo voy a trabajar, no, yo me 
levanto porque disfruto de mi 
trabajo. Yo empecé a trabajar 
porque mi padre cayó enfermo 
de alergia a la harina. Yo esta-
ba estudiando en los Selesiano 
y me sacaron porque tenía que 
coger las riendas del trabajo. Y 
nada, me puse allí, al principio 
me costaba mucho, era muy jo-
ven, tenía 13 años, creo que era 
el año 1959. Era muy sacrifica-
do, pero al poco tiempo me di 
cuenta de que las mujeres cuan-
do venían allí a casa a hacer el 
pan me di cuenta de que a algu-
nas personas le salía el pan me-
jor que a otras que no le salia 
tan bien… Había personas que 
le ponían naranja de su huerto 
y otras limones al pan. Entonces 
me di cuenta de que estas per-
sonas sin darse cuenta le esta-

ban metiendo Vitamina C au-
téntica, y yo, me lo apunto. Ese 
fue el primer contacto que tu-
ve con la experiencia del gusa-
nillo de saber. Me encanta saber

 f Llegó un momento en 
que ese trabajo, y esa nue-
va manera de hacer pan, 
permitió que llevéis a tan-
tas tiendas con una cali-
dad que es lo que la gen-
te valora, calidad precio...

 f Yo tengo que decir que ten-
go un grupo de gente que tra-
baja conmigo que son de lo me-
jor que tengo. Es un equipo, yo 
no soy el jefe, estoy con ellos, si 
tengo que trabajar con ellos, es-
toy ahí, mando muy poco. Yo ca-
si que me diría que soy un líder 
con la espada, falla algo, pues 
ahí está Simeón cortando, ha-
ciendo o alargando pan porque 
lo disfruto. Tengo un equipo de-
trás de mi muy profesional.

 f ¿A que hora se levanta?
 f Últimamente me levanto un 

poco más tarde. A las seis de la 
mañana ya estoy al pie del ca-
ñón. Lo primero que hago una 

El tiempo es 
lo principal 
del pan y 
todo se 
basa en 
la masa 
madre que 
le podamos 
meter al 
pan”

‘
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 n REDACCIÓN | CARCAIXENT
La Sección Primera de la Au-
diencia de Valencia juzga es-
te lunes a un hombre acusa-
do de haber hecho más de 
400 pintadas -grafitis- con 
simbología nazi en las pare-
des de diversos inmuebles, 
públicos y privados, de Car-
caixent, unos hechos por los 
que se enfrenta a una peti-
ción de condena de tres años.

Los hechos ocurrieron en-
tre los años 2017 y 2019 cuan-
do, según mantiene la acu-
sación pública, el procesado 
llevó a cabo las pintadas con 
mensajes del tipo “cerdos co-
munistas”, “putos rojos”, “na-
zis OI” o “skins la Ribera”, en-
tre otros.

En la mayoría de los casos 
se requirió limpiar, reparar 

y volver a pintar las paredes 
afectadas. El Ayuntamiento 
calcula que el daño produci-
do en bienes municipales su-
pera los 7.900 euros.

La Fiscalía añade que, en 
febrero de 2019, el encausa-
do fue sorprendido por la Po-
licía Local mientras coloca-
ba pegatinas con mensajes 
similares en señales de tráfi-
co, papeleras y otros bienes 
del Ayuntamiento.

Por todo ello, la acusa-
ción pública solicita para el 
procesado una pena de tres 
años de prisión por un deli-
to continuado de daños con 
la agravante de cometer el 
delito por motivos racistas, 
antisemitas u otras clases de 
discriminación referente a la 
ideología.

CARCAIXENT

Un vecino de Carcaixent esquiva la 
cárcel al admitir las pinturas nazis
▶ EL AYUNTAMIENTO CALCULA QUE EL DAÑO PRODUCIDO EN BIENES SUPERA LOS 7.900 EUROS

Audiencia Provincial de València. / EPDA

 n REDACCIÓ | SUMACÀRCER
Tres anys després de la recu-
peració de la històrica “Da-
vallada del Xúquer”, el Des-
cens Internac ional  del 
Xúquer torna a batre rècord 
de participació. La prova, 
que celebra la seua 61a edi-
ció el dissabte 10 i diumenge 
11 de juny, reunirà un total de 
405 piragüistes en les seues 
modalitats competitiva i po-
pular.

En la modalitat competi-
tiva del Descens Internacio-
nal del Xúquer destaca l’alt 
nivell i la participació inter-
nacional, amb palistes de 
sis nacionalitats - Portugal, 
França, Bielorússia, Itàlia, Di-
namarca i Espanya- i un total 
de 24 clubs. Entre els 165 ins-
crits en la competició, des-
taca la parella formada per 
les veteranes Viktoria Bo-
brazh, que compta amb di-
versos podis en campionats 
del món de Marató i Sprint i 
la italiana Manuela Poggio, 
del club Amici del Fiume, 
que ha sigut multimedallis-
ta mundial en Marató i Sprint 

i membre de la Selecció Ita-
liana d’Aigües Braves en cate-
goria Sènior i Juvenil, i comp-
ta amb un títol del Descens 
Internacional del Sella en ca-
tegoria Màster.

Del club Amici del Fiume 
acudeix també a la cita en el 
Xúquer el piragüista Màster 
Roberto Bitossi, medallista 
europeu i mundial i subcam-
pió del Descens del Sella en 
categoria Màster. Entre els 
participants francesos des-
taca l’especialista en surf ski 
Nicolás Lambert, del Kayak 
Club Terre de Camargue, que 
ha sigut també medallista eu-
ropeu Sènior i forma part de 
l’equip nacional Sènior.

El Consorci de la Ribera re-
cuperava en 2021 la històri-
ca “Davallada del Xúquer”, 
competició de rem nascuda 
en 1961 i que, amb més de 
40 edicions celebrades, va 
ser un dels esdeveniments 
esportius més importants 
d’Espanya en la seua cate-
goria. 

La prova, rebatejada com 
Descens del Xúquer, conser-
va la data original de la Dava-
llada, el mes de juny, aprofi-
tant el major cabal del riu, i 
ha passat a formar part del 
calendari d’esdeveniments 
d’interès de la Real Federa-
ció Espanyola de Piragüisme.

XÚQUER

El Descens del Xúquer 
bat un nou rècord    
de participació 
▶ 165 PIRAGÜISTES DE 6 
PAÏSOS PALEJAREN EN LA 
PROVA COMPETITIVA I 240 
EN LA POPULAR 

Descens del Xúquer per Antella. / EPDA

 n REDACCIÓN | ALZIRA  
La ra L’alcalde en funcions 
d’Alzira Diego Gómez i el regi-
dor de Cultura en funcions Al-
fred Aranda, acompanyats per 
la directora de la Casa de la 
Cultura Elisa Torremocha junt 
als autors i autores o les seues 
famílies, van presentar el pas-
sat 16 de juny en la Casa de la 
Cultura les sis obres que for-
maran part de la col·lecció mu-
nicipal d’art. La regidoria de 
Cultura ha donat continuïtat 

a la política d’adquisicions 
d’obra pictòrica d’autors des-
tacats d’Alzira i d’altres ciutats 
valencianes que han exposat 
a la Casa de la Cultura recen-
tment, com ha estat en els se-
güents casos: En març de 

2022, el pintor d’Algemesí Jo-
sep Esteve Adam va realitzar 
l’exposició Paisatges, obres 
dedicades als paisatges de les 
Riberes i de l’interior de Va-
lència. L’Ajuntament va apro-
var l’adquisició de la seua 

obra “Marjal” (Oli sobre llenç. 
115 x 163 cm.) i l’artista va do-
nar l’obra “Serra de les Agu-
lles” (oli sobre llenç 81 x 130 
cm.) D’esta manera Alzira 
compta ara amb estes dos 
obres d’Esteve que mostren 
dos paisatges propers a la ciu-
tat. 

L’import total de les cinc 
obres donades pels artistes a 
la ciutat és de 8.640 €. Les sis 
obres s’ubicaran en diferents 
dependències municipals i 
aporten prestigi a la col·lecció 
pictòrica de la ciutat.

El regidor de cultura va ma-
nifestar el seu agraïment als 
artistes per la seua generosi-
tat i aportació al fons pictòric.

L’Ajuntament d’Alzira incrementa el seu 
patrimoni pictòric amb cinc nou obres
▶ L’IMPORT TOTAL DE 
LA DONACIÓ ÉS DE 
MÉS DE 8.600 EUROS

ALZIRA

Algunes de les noves obres. / EPDA
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 n REDACCIÓN | CARLET
El Ayuntamiento de Carlet  
ha comunicado a través del 
portal web y de las redes so-
ciales oficiales que destina-
rá casi 85.000 € en ayudas 
para estudiantes dirigidas a 
la adquisición de libros de 
texto, material escolar e in-
formático para el próximo 
curso 2023-2024.

Estas ayudas, denomina-
das ‘XeCarlet’, beneficia-
rán al alumnado de Educa-
ción Infantil (segundo ciclo), 
Educación Primaria, Secun-
daria y Educación Especial, 
en cualquiera de sus niveles. 
Se trata de la concesión de 
una ayuda a través del sis-
tema de cheque escolar pa-
ra canjearlos en los comer-
cios de la localidad que han 
querido adherirse a la ini-

ciativa. De esta manera, se 
realiza una doble ayuda, por 
una parte, a las familias de la 
localidad y por otra, se in-
centiva el sector comercial 
local.

El Consistorio ha estable-
cido una ayuda variable en 
función del nivel escolar y 
de la renta per cápita de las 
personas empadronadas 
en la misma vivienda que 
el alumno solicitante. Los 
alumnos de Educación In-
fantil podrán ser beneficia-
rios de una ayuda que oscila 
entre los 50 y los 100 euros 
y los estudiantes de Educa-
ción Primaria, Secundaria y 
Especial podrán recibir un 
cheque que variará entre los 
30 y los 60 euros. 

De esta manera, el Ayun-
tamiento pretende ayudar 
a las familias a hacer frente 
a los gastos que supone la 
compra de libros de texto y 
material de sus hijos antes 
de que comience el nuevo 
curso escolar. 

CARLET

Carlet invertirá casi 85.000 
euros en ayudas para libros 
y material escolar
▶ LOS CHEQUES SE 
CANJEARÁN EN LOS 
COMERCIOS LOCALES

El alumnado 
de Educación 
Infantil podrá ser 
beneficiario de una 
ayuda que oscila 
entre los 50 y los 
100 euros y los de 
Educación Primaria, 
Secundaria y 
Especial podrán 
recibir un cheque 
que variará entre 
los 30 y los 60 euros

*

 n REDACCIÓ | GUADASSUAR
Amb l’arribada dels mesos de 
juliol i agost, l’Ajuntament de 
Guadassuar torna a rebre en-
guany a un total de nou joves 
estudiants que passaran un 
mes realitzant pràctiques for-
matives en els diferents depar-
taments de l’Ajuntament. En to-
tal, 9 xics i xiques, que estan 
actualment realitzant els seus 
estudis universitaris o estudis 
superiors de formació profes-
sional, gaudiran d’aquesta 
oportunitat laboral gràcies al 
programa “Guadassuar et beca 

2023”, el qual ja es va poder 
dur a terme l’any passat.

L’estudiantat seleccionat per 
a la beca va rebre este dime-
cres la benvinguda per part 
de la regidora d’Educació en 
funcions, Teresa Fuertes, junt 
amb el personal tècnic que els 
acompanyarà durant els dos 
mesos d’estiu. Se’ls ha animat a 
aprofitar esta oportunitat que 
els permetrà complementar i 
contribuir al procés de forma-
ció i aprenentatge.

Este “Guadassuar et beca” 
és la tercera edició que llança 

l’ajuntament a través de la Re-
gidoria d’Educació, gràcies a 
una convocatòria pròpia que 
substitueix al tradicional pro-
grama formatiu que abans con-
cedia la Diputació de València. 
Les persones beneficiàries re-
bran una percepció econòmi-
ca al mes per la realització de 
20 hores setmanals. “Des de 
l’Ajuntament es continua apos-
tant per l’ocupació i facilitant 
l’accés al món laboral. Gràcies 
als diferents departaments que 
tenim a la nostra localitat, po-
dem seleccionar a diferents jo-
ves que tenen ganes de seguir 
aprenent i de descobrir noves 
alternatives laborals”, declara-
va Teresa Fuertes. Per davant 
els esperen unes setmanes on 
podran aprofitar per a apren-
dre el màxim possible.

GUADASSUAR

L’Ajuntament de Guadassuar concedix nou beques 
a estudiants per a treballar durant l’estiu

Els estudiants seleccionats. / EPDA

Les persones 
seleccionades 
realitzaran 
pràctiques 
remunerades 
en diferents 
departaments 
municipals

*
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 n REDACCIÓ | ALBERIC  
La 49na edició dels premis li-
teraris d’Alberic, celebrada a 
l’any 2022, ja té les seues obre 
guanyadores publicades. 
L’Ajuntament d’Alberic, a tra-
vés de Reclam Editorial, aca-
ba de llançar ‘Totes les por-
tes’, ‘Teler de zèfir’, ‘Del cel a 
l’infern passant per Alberic’ i 
‘Encantada de no haver-te co-
negut’ com a novetats edito-
rials complementàries del ca-
tàleg literari. 

Narrativa, poesia, narrati-
va juvenil i teatre són els qua-
tre gèneres literaris als quals 
pertanyen. La presentació en 
públic d’este llançament es 
realitza el dijous, 22 de juny, 
a l’acte de lliurament de pre-
mis de la 50na edició d’este 
guardó, a l’Ermita de Santa 
Bàrbara d’Alberic a partir de 
les 20 hores. Una edició més 
d’una de les cites culturals 
més importants i amb més 
trajectòria de la comarca de 
la Ribera. 

TOTES LES PORTES
Una obra que es posiciona 
com a un dels grans èxits de 
la literatura valenciana ac-
tual. L’acció d’esta novel·la 
prima de Naskunur Narbega 
es desenvolupa entre Poble 

Nou de Benitatxell i la ciutat 
de València. És un viatge en-
tre els anys 80 i l’època actual 
que travessa les emocions 
humanes més extremes mi-
tjançant una paleta de perso-
natges ben projectats, i amb 
els quals el lector s’identifica 
al llarg de la història.

TELER DE ZÈFIR
És la recreació poètica de 
les passes que han marcat 
l’esdevenir del camí d’un jo 
poètic narrador, acompanyat 
en aquest itinerari vital per 
una altra persona estimada, 
durant una etapa molt llarga 
de la vida. Un camí que es-
tronca sobtadament la mort. 
Un viatge que donà sentit a 
la vida, però que, com ella, 
s’alimentà d’imprevistos que 
a voltes aportaven plenitud i 
d’altres foren causa de dolor. 
Aquest viatge també és inte-
rior perquè recupera, a tra-
vés del record, el temps que 
ha fugit. Un pal·liatiu per om-
plir el buit de la pèrdua. És 
un exercici literari perquè ro-
manga per sempre en els ver-
sos una absència irrecupera-
ble. Un desig impossible de 
cauteritzar una dolorida so-
ledat.

DEL CEL A L’INFERN
L’autor local, Robert Bisbal, 
llança una novel·la amb re-
ferències a la història bíbli-
ca d’Adan i Eva i amb un pas 
de la seua trama pel muni-
cipi d’Alberic, just en la ves-

pra de la festivitat més repre-
sentativa del seu calendari: el 
diumenge de rams. 

Encantada de no haver-
te conegut:Encantada de 
no haver-te conegut és una 
comèdia d’embolics situada 
a l’època de la Transició es-
panyola. Més concretament, 
el dia de la mort de Fran-
co, el 20 de novembre de 
1975. Justament abans que 
aquesta notícia arribe a ca-
sa de la nostra família prota-
gonista, els Pons, la matriar-
ca també mor sobtadament. 
Això provocarà una lluita de 
poder entre els seus descen-
dents i, sobretot, un aire de 
canvi. Entre riures, reflexions 
i revelacions sorprenents, els 
Pons s’enfrontaran a un fu-
tur desconegut i promete-
dor amb l’objectiu de trobar 
cadascú el seu lloc en el nou 
món, igual que la resta del 
país.

ALBERIC

Alberic presenta les obres 
guanyadores de la nova 
edició dels Premis Literaris

Les obres guanyadores. / EPDA

▶ ESTES OBRES 
GALARDONADES JA ESTAN 
DISPONIBLES A TOTES         
LES LLIBRERIES

 n REDACCIÓ | ALBERIC
L a  P l a ç a  C o n s t i t u c i ó 
d’Alberic s’omplia el passat 
dissabte 17 de juny des de 
primeres hores de la nit per 
a acollir la Presentació de la 
Regina de Fira i Festes de 
Sant Joan i Sant Pere 2023: 
Andrea Méndez Cedrón. 

A partir de les 23:00 ho-
res, després d’haver-se ce-
lebrat la tradicional Pro-
clamació el dissabte 10 de 
juny, veïnes, veïns i dife-
rents associacions locals 
presenciaven front a la ca-
sa consistorial alberiquen-
ya la Presentació d’Andrea 
Méndez Cedrón com a re-
presentant de les i els joves 
d’Alberic. Així, Andrea Mén-
dez ha estat coronada de la 
mà de la Regina de Fira i Fes-
tes de 2022, Ainara Juan Fer-
nández, qui s’acomiadava 
del càrrec amb paraules 
d’agraïment per a “totes les 
persones que m’han permés 
disfrutar d’esta experiència. 
Des de Toño, com a Alcalde 
i com a persona, fins a la to-
ta meua família”.

L’Alcalde d’Alberic, Toño 
Carratalá, manifestava que 
“estic convençut que An-
drea serà una Regina exem-
plar, perquè representarà a 
les i els joves del nostre po-
ble d’una manera impeca-
ble. Amb exigència, proxi-
mitat i saber estar”. La nova 
Regina també va voler agrair 
en la seua Proclamació “a 
tots els presents, per acom-
panyar-me en un dia tan im-
portant. I a Ainara, pel seu 
regnat ben fet. Espere, jun-
tament amb les meues feste-
res i els meus festers, repre-
sentar Alberic de la millor 
manera possible i saber es-

tar a l’altura d’aquest me-
ravellós càrrec. Finalment, 
vull convidar-vos a tots a ei-
xir al carrer i a que gaudiu, 
junt a nosaltres, de les nos-
tres festes.

La programació de la Fira 
i Festes del 2023 continuarà 
durant les pròximes setma-

nes. La cultura, l’esport i 
la música marcaran un ca-
lendari que s’allargarà fins 
al dissabte 8 de juliol amb 
el Concert de Fira a càrrec 
de la Societat Unió Musical 
d’Alberic, el qual tindrà lloc 
a les 20:00 a la Plaça Cons-
titució.

ALBERIC

La coronació d’Andrea 
Méndez com a Regina marca 
l’inici de les Festes d’Alberic

Diferents moments de la coronació. / EPDA

▶ LA CULTURA, L’ESPORT 
I MÚSICA MARQUEN 
EL CALENDARI FINS AL                     
8 DE JULIOL

Una edició més 
d’una de les cites 
culturals més 
importants i amb 
més trajectòria de 
la comarca de la 
Ribera

*
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 n REDACCIÓ | L’ALCÚDIA  
L’Ajuntament de l’Alcúdia va 
començar la primera setma-
na de juny les obres de mi-
llora dels espais d’oci de la 
piscina municipal descober-
ta, la que s’utilitza durant 
l’època estiuenca. 

Es tracta d’un projecte que 
pretén crear un pas accessi-
ble d’1,5 metres i una zona 

plana realitzada amb formi-
gó imprès per a la col·locació 
de tres taules pícnic i om-
bra amb para-sols vela, el 
que permetrà ampliar la zo-
na per a descansar i passar 
el temps de tranquil·litat a 
l’espai de la piscina. Tam-
bé, s’instal·larà a la zona 
adjacent al pícnic una zo-
na de joc amb dos molls i 

una engronsadora que ja es 
trobaven amb anterioritat 
però que ara es reubiquen. 
A esta nova zona de joc es 
col·locarà paviment de cau-
txú continu que disminueix 
els riscos a les caigudes dels 
menors.

Les obres començaren di-
lluns cinc de juny i acabaran 
a finals d’este mes per deixar 
la piscina llesta per a gau-

dir-la durant tot este estiu. 
El pressupost d’adjudicació 
ha sigut de 20.720 eu-
ros i s’encarrega de l’obra 
l’empresa Eduardo Pérez 
Torres. 

S e g o n s  l ’a l c a l d e  d e 
l’Alcúdia, Andreu Salom: “La 
piscina descoberta és clau 
durant els estius de l’Alcúdia 
perquè no sols juga un pa-
per lúdic sinó també pràc-

ticament un servei mèdic. 
Ajuda a combatre la calor, 
que està sent sufocant en 
els últims anys. Per això, cal 
condicionar completament 
els nostres espais d’esbarjo 
i tindre’ls preparats perquè 
les famílies puguen passar 
allí les hores que necessiten, 
protegides del sol. Esta obra 
respon a eixa necessitat. Se-
guim millorant l’Alcúdia”. 

L’ALCÚDIA

Obres realitzades en els espais d’oci de la piscina municipal descoberta de l’Alcúdia./ EPDA

L’Alcúdia inicia 
les obres per 
a millorar la 
zona d’oci de 
la piscina

▶ “CAL CONDICIONAR COMPLETAMENT ELS 
NOSTRES ESPAIS D’ESBARJO PER A L’ESTIU I ESTA 
OBRA RESPON A EIXA NECESSITAT” INDICAVA 
L’ALCALDE, ANDREU SALOM

Les obres ja 
finalitzades 
començaren el 
passat 5 de juny
*

 n REDACCIÓ | L’ALCÚDIA
L’Ajuntament de l’Alcúdia es-
t à  d e s e n v o l u p a n t  a 
l’actualitat una important in-
tervenció en la seua xarxa de 
proveïment d’aigua potable 
gràcies a una inversió de 
prop de 200.000 euros, que 
millorarà el sistema als ca-
rrers Santiago Apòstol, Doc-
tor Fleming, Santiago de Les, 
Germanies,  Sanchis Guarner, 
Papa Joan XXIII i  Parc de la 
Generalitat.

L’objectiu principal del 
projecte és canviar el sistema 
de fibrociment de les canona-
des, que ha arribat ja a la fi de 

la seua vida útil, el que provo-
ca una forta feblesa enfront 
de fluctuacions de les condi-
cions de pressió i l’aparició 
de nombroses fuites en els 
últims anys en els trams de 
conducció d’aquestes carac-
terístiques, sobretot al llarg 
dels carrers Santiago Apòs-
tol i Santiago de Les.

Durant l’any 2021 es va pro-
cedir a la renovació de la ma-
jor part de la conducció del 
carrer Santiago Apòstol, que-
dant fora d’ús l’antiga con-
ducció de fibrociment i in-
troduint una nova de fosa 
dúctil amb un diàmetre no-

minal de 150 mm. Aquesta re-
novació es va executar entre 
els carrers Joan Fuster i Doc-
tor Fleming. 

A part  del  problema 
d’obsolescència del fibroci-
ment, també cal indicar que 
la conducció del carrer San-
tiago de Les creua sota el 
Parc de la Generalitat, una 
zona molt problemàtica tant 
per a localitzar les pèrdues 
d’aigua com a l’hora de pro-
cedir a la seua reparació. 

Per tant, s’està procedint al 
desviament de la conducció 
que actualment discorre sota 
el Parc de la Generalitat, que-

dant aquest tram completa-
ment anul·lat.

Segons explica l’alcalde, 
Andreu Salom: “A més 
d’intervenir en la xarxa 
d’aigua potable, apostant per 
la millora de l’accessibilitat i 
la seguretat viària, s’actuarà 
en l’encreuament entre els 
carres Santiago Apòstol i 
Doctor Fleming, eixamplant 
les voreres i fent accessibles 
els passos de vianants i, apro-
fitant aquesta actuació i do-
nat l’estat d’algunes voreres, 
es renovarà tota la pavimen-
tació de les voreres en els ca-
rrers on s’actua”.

L’ALCÚDIA

L’Ajuntament de l’Alcúdia renova part de la xarxa d’aigua 
potable amb una inversió de prop de 200.000 euros

Sistema de fibrociment de les canonades . / EPDA
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 n REDACCIÓ | CARCAIXENT
Al llarg del mes de juny 
s’entregarà la redacció del 
projecte de la via ciclovia-
nant que connectarà el casc 
urbà de Carcaixent amb els 
Camins del Realenc, reduint 
el perill per als vianants i ci-
clistes en este itinerari.   Es-

te projecte, que busca fo-
m e n t a r  l a  m o b i l i t a t 
sostenible i segura, tracta 
d’habilitar un tram d’un to-
tal de 1445 metres entre la 
zona del Poliesportiu muni-
cipal i la urbanització del Tir 
de Colom, dels quals 805 se-
ran de nova construcció i 

640 d’adequació i millora 
del vial existent, havent un 
tram de circulació exclusiva 
per a bicicletes i altre que 
serà compartit amb el tràn-
sit motoritzat.  A més, al llarg 
del recorregut s’habilitaran 
espais i infraestructures per 
als usuaris com panells in-

formatius o zones de des-
cans i també la corresponent 
senyalització horitzontal i 
vertical específica.  La redac-
ció del projecte executiu per 
connectar aquests dos punts 
de manera segura i natura-
litzada s’està portant a terme 
mitjançant la subvenció Re-

acciona 2022 fase II de la Di-
putació de València amb un 
import de 4000€. Carcai-
xent també va ser benefi-
ciària en la convocatòria an-
terior, amb la qual es va 
redactar el projecte dels Ca-
mins del Realenc, ja execu-
tat.

CARCAIXENT

Carcaixent avança la unió del nucli urbà i els Camins del Realenc

 n REDACCIÓ | MONTSERRAT
Una edició més la Regidoria 
de Cultura ha estat al front 
del disseny i programació de 
l’emblemàtica Setmana Inter-
nacional de Música de Cam-
bra de Montserrat. Un repte 
que cada any fa madurar i 
buscar nous reptes per tal de 
satisfer l’audiència habitual i 
atraure de nova.

Les activitats paral·leles 
al Festival, de les que es po-
drà gaudir tothom en visitar 
Montserrat, seran el concert 
d’Elea Dúo del dia 7 de ju-
liol que acompanyarà al mo-
ment de presentació oficial 
del programa del Festival i 
el 8 on Anna Moner ens de-
leitarà amb la seua xerrada 
sobre Clara Schumann i Ma-
ría Callas, ambdues activitat 
en la Casa de la Cultura. Però 
també a la Pl. de l’Església po-
drem assistir, de forma gra-
tuïta, a l’espectacle de dansa 
contemporània Migraré de 
la companyia Maduixa Tea-
tre (Premis: 2022 : Premis 
Arts Escèniques Valencianes 
| Millor espectacle de carrer; 
2022 : Premi Feten | Millor Es-
pectacle Nits FETEN; 2021 : 
Premi Moritz de FiraTàrrega 
a la millor estrena d’arts de 
carrer 2021).

Pel que fa a la Setmana In-
ternacional de Música de 
Cambra pròpiament dita, 
la Orthemis Orquestra (No-
va Orquestra de Cambra de 
l’Empordà) obrirà el festival 
oferint al seu repertori un 
conjunt d’obres del període 
romàntic nacionalista que 
recull el testimoniatge dels 
costums i els paisatges de di-
versos països, passant per No-
ruega, Espanya i Anglaterra, i 
donant compte dels diferents 
corrents estètics que van in-
fluir a aquests territoris.

Elcurarojo interpretarà 
un repertori basat en con-
certs com a solista per a flau-
tes de bec de xicoteta gran-
dària com són soprano, 
soprano en Re i sopranino. 
Aquest ús de flautes de re-
duïdes dimensions amb una 
sonoritat tan aguda i carac-
terística dins d’una forma-
ció d’orquestra de cambra i 
al costat d’instruments amb 
greus tan contundents com 
ara la tiorba i el contrabaix 
barroc fan d’aquesta mena 
d’espectacle una cosa molt es-
pecial i peculiar per a l’oïdor.

Artz Brass Ensemble ens 
ferà un recorregut per dife-
rents èpoques, un viatge, amb 
música de compositors com 
Händel, Mozart, Verdi, Puc-
cini, Wagner i Bizet.

Pangea Trio, farà flotar 
les notes composades per 
Beethoven i Mendelssonh, i a 
més interpretarà com a estre-

na absoluta l’obra Dansa per a 
trio de piano del compositor 
i membre d’aquesta formació 
musical, Jorge Tabarés.

La Coral de Cámara de 
Pamplona de segur ens 
deixarà una interpretació de 
“Les Set Últimes Paraules de 
Crist en la Creu” d’Haydn per 
a la memòria i record a tot 
el públic present pel desafia-
ment tant tècnic com emo-
cional que suposa la seua in-
terpretació, per als músics, i 
exigeix una comprensió pro-
funda de la música sacra i 
l’espiritualitat. Es tracta d’una 
obra musical monumental i 
commovedora que represen-
ta les paraules finals pronun-
ciades per Jesucrist durant 
la seua crucifixió, segons els 
relats bíblics. Composta ori-
ginalment com una obra or-
questral, Haydn després va 
crear versions per a quartet 
de corda i per a cor.
Finalment i ficant el fermall 
d’or, Kamerata Stradivarius, 
que rep els seus principals 
impulsos artístics del seu fun-
dador i director artístic Ra-
zvan Stoica, amb el seu vio-
lín d’Antonio Stradivarius de 
1729. L’estil interpretatiu de 
Razvan Stoica és vertiginós, 
brillant i carismàtic. El seu 
virtuosisme i passió, al cos-
tat d’una entonació perfecta 
i una gran musicalitat, li ca-
racteritzen com un dels vio-
linistes més interessants de 
la seua generació.

MONTSERRAT

Montserrat celebra 42 anys 
de música a la plaça
▶ LES ACTIVITATS 
PARAL·LELES TINDRAN 
LLOC EL 7 I 8 DE JULIOL A 
LA CASA DE LA CULTURA

Projecte a Carcaixent./EPDA
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 n REDACCIÓN | SUECA
Corresponsals Juvenils és un 
programa juvenil que es du a 
terme en els diferents terri-
toris de la Comunitat Valen-
ciana. Compta amb el suport 

on es treballa directament 
amb persones joves de 14 a 18 
anys. 

Com a peculiaritat d’aquest 
programa, és la mateixa jo-
ventut que de forma volun-

tària, assumeix un rol prota-
gonista i actiu, fent de pont 
entre les administracions/
entitats i la joventut, amb la 
intenció de crear un canal 
de comunicació i treball en-
tre iguals. Aquest programa 
és una eina imprescindible 
a l’hora de treballar amb el 
col·lectiu jove, ja que els fa 
partícips de la creació, la se-
lecció i la difusió de la infor-
mació juvenil.

La Xarxa Jove de profes-
sionals de joventut de les co-
marques de la Ribera Alta, la 
Ribera Baixa i la Safor han 
organitzat una trobada juve-
nil per als i les joves dels seus 
territoris que actualment es-
tan participant en el Progra-
ma de Corresponsals Juve-
nils, dut a terme per diverses 
entitats públiques de l’àrea 
geogràfica. 

Esta trobada te l’objectiu 
d’intercanviar experiències 
en el desenrotllament de les 
activitats pròpies del progra-
ma i tenir l’oportunitat de 
conèixer bones pràctiques 
que puguen ser inspirado-
res per a la resta de territoris.

Esta trobada ha estat or-
ganitzada pels Ajuntaments 
i Mancomunitats de

les comarques esmenta-
des, amb el suport de l’equip 
d’actuació directa al territo-
ri de la Xarxa Jove de la Co-
munitat Valenciana, i tindrà 

lloc els dies 27 i 28 de juny al 
Campament Juvenil de Nava-
lón (La Canal de Navarrés).

A este esdeveniment, 
que acudiran joves de 14 a 
18 anys, comptarà amb una 
programació d’activitats rela-
cionades amb l’art i el benes-

tar emocional. La principal 
finalitat és crear un ambient 
de convivència, intercanvi 
i apropament amb els i les 
professionals de joventut 
dels seus municipis i/o Man-
comunitats.

Este encontre compta amb 
el suport de l’Institut Valen-
cià de la Joventut (IVAJ), que 
destaca la importància de fo-
mentar la participació de les 
persones joves a nivell local 
i comarcal, mostrant el seu 
compromís amb la promoció 
d’activitats que contribuïs-
quen a millorar la qualitat de 
vida de la joventut del territo-
ri i afavorisquen la promoció 
de la seua autonomia.

La TRISCO (Trobada de 
Riberes i Safor de Corres-
ponsals Juvenils) es presen-
ta com una oportunitat úni-
ca per a que els i les joves 
s’involucren i troben el seu 
espai de recolzament en la 
societat. Des de l’organització 
animem a tots les persones 
joves Corresponsals a assis-
tir a l’esdeveniment i a parti-
cipar activament en totes les 
activitats programades.

MANCOMUNITAT

Nova trobada de 
corresponsals 
juvenils de la 
Ribera Alta i 
Baixa i la Safor

▶ ESTE ENCONTRE ES PRESENTA COM UNA 
OPORTUNITAT ÚNICA PER A QUE ELS I LES 
JOVES S’INVOLUCREN I TROBEN EL SEU ESPAI DE 
RECOLZAMENT EN LA SOCIETAT

La trobada serà a Navalón. / EPDA

 n REDACCIÓ | CULLERA
El Cullera Beach Pride arriba 
a la seua fi després de quatre 
dies d’intensa celebració i rei-
vindicació de la diversitat, 
l ’o r g u l l  i  l a  i g u a l t a t . 
L’esdeveniment, que ha tingut 
lloc del 15 al 18 de juny, deixa 
una petjada inesborrable a la 
ciutat i en totes aquelles per-
s o n e s  q u e  v a n  t i n d r e 
l’oportunitat de participar.

Des del dijous 15, Cullera es 
va convertir en un espai de 
trobada per a persones de to-
tes les orientacions sexuals i 
identitats de gènere, creant 
un ambient de tolerància i 
respecte. La programació de 
l’esdeveniment va oferir una 
àmplia varietat d’activitats, 
des de xarrades i tallers in-
fantils, fins a festes i concerts 
que van capturar l’essència de 
la diversitat i van promoure 
l’acceptació en totes les seues 
formes.

“Cullera reafirma el seu 
compromís amb la igualtat i 
amb la inclusió. Som una ciu-
tat oberta, que fomenta el res-
pecte a totes les persones sen-
se importar la seua orientació 

sexual o identitat de gènere”, 
assegurava l’alcalde de Culle-
ra, Jordi Mayor, després de la 
celebració del Cullera Beach 
Pride 2023. Este esdeveniment 

ha reafirmat el compromís de 
Cullera amb la tolerància i el 
suport al col·lectiu LGBTQ+, 
establint un exemple inspira-
dor per a altres localitats.

CULLERA

Cullera Beach Pride conclou la 
seua segona edició amb èxit

Alguns moments del Cullera Beach Pride. / EPDA

▶ LA LOCALITAT DE 
LA RIBERA BAIXA ES 
POSICIONA COM A DESTÍ 
REFERENT LGTBIQ+

 n REDACCIÓ | SUECA
La piscina municipal desco-
berta de Sueca va obrir el pas-
sat 12 de juny les seues portes 
perquè tota la ciutadania pu-
ga gaudir d’esta instal·lació 
que, després de tres anys 
adaptant el seu ús a la pandè-
mia, recupera completament 
la normalitat.

“Enguany hem convidat a 
tots els col·legis de la ciutat 
perquè vinguen un dia a gau-
dir de la piscina en estes úl-
times setmanes del curs es-
colar, una iniciativa que està 
resultant un èxit com es pot 
comprovar este primer dia 
d’obertura de portes. Afor-
tunadament, hem pogut tor-
nar a les condicions que gau-
díem abans de la pandèmia, 
amb un horari ininterrom-
put des de les 10.30h fins a 
les 20.30h. Els usuaris podran 
entrar i eixir les vegades que 
vulguen amb la mateixa en-
trada al llarg del dia”, ha ex-
plicat el regidor de Serveis 
Municipals en funcions, Joan 
Carles Vázquez. “Atés que les 
temperatures conviden ja a 
l’ús de la piscina descoberta, 

des de l’Ajuntament hem de-
cidit avançar uns dies la seua 
obertura perquè la ciutadania 
puga gaudir-la plenament. Al 
mateix temps, ens agradaria 
apel·lar a un ús òptim de les 
instal·lacions per a conservar-
les en les millors condicions i 
evitar tot tipus d’accidents”, 
ha afirmat l’alcalde de Sueca 
en funcions, Dimas Vázquez.

 Les persones interessades 
a acudir, podran comprar la 
seua entrada a través de la 
pàgina web www.piscinades-
cobertasueca.com i en la ma-
teixa piscina pagant amb tar-
geta de crèdit exclusivament, 
“no podran utilitzar-se diners 
en metàl·lic per a garantir la 
seguretat dels treballadors i 
facilitar el seu treball diari”, 
ha explicat Joan Carles Váz-
quez. Les persones empadro-
nades a Sueca tindran preus 
més reduïts en les entrades i 

seran les úniques que podran 
adquirir els abonaments de 10 
passes. La tarifa general per 
a empadronats a Sueca serà 
de 3 euros, i la reduïda per a 
empadronats amb diversitat 
funcional, majors de 60 anys 
i menors d’entre 6 i 14 anys, 
serà de 2,5 euros. Les tarifes 
dels no empadronats en el 
municipi seran de 6 i 5 euros, 
respectivament. Els menors 
fins a 5 anys tindran l’entrada 
gratuïta.

Dimas Vázquez va assenya-
lar que des de l’Ajuntament, 
es continuarà apostant per 
diferents llocs d’esplai per a 
l’època estival, “com ara el 
parc aquàtic del carrer Jau-
me I, inaugurat l’any passat i 
que en breu podrà utilitzar-
se, i un nou de similars carac-
terístiques que se situarà en la 
zona pròxima a l’institut Joan 
Fuster”.

SUECA

Sueca obri les portes de la 
piscina municipal descoberta

Dimas Vázquez amb el regidor a la piscina. / EPDA

▶ LA INSTAL·LACIÓ 
RECUPERA 
COMPLETAMENT LA 
NORMALITAT
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Villar del Arzobispo propone 
un viaje a dos yacimientos ar-
queológicos, a través de visi-
tas gratuitas, guiadas por una 
técnica municipal que se en-
carga de contar la historia que 
esconden los restos ahora re-
cuperados.

ALMAZARA IBERA
El enclave denominado 'La Se-
ña' es una aldea ibera excava-
da, que destaca por contar con 
dos niveles iberos superpues-

tos. Hay datado un poblado en-
te 525 y 450 antes de Cristo, y 
un segundo poblado, de entre 
425 y 125 a.C. Así, se ha podido 
constatar un cambio y una rup-
tura entre las dos etapas que 
marcan el periodo ibérico y el 
ibérico superior. Esto supone 
la constatación de la transición 
desde el Ibérico Antiguo al Ibé-
rico Pleno.

Gracias a este yacimiento, los 
investigadores han podido re-
conocer una comunidad agrí-
cola que vivía esencialmente 

de la explotación agropecua-
ria. Entre los descubrimientos 
más destacados, se encuentran 
una almazara con dos prensas 
para la obtención del aceite, 
que demuestra la importan-
cia de la explotación oleícola.

LA EDAD DE BRONCE
El segundo enclave es 'El Pun-
tal de Cambra', que está data-
do en el 1500 a.C y correspon-
de a la Edad de Bronce. Este 
espacio está ubicado a unos 

3 kilómetros del casco urba-
no. Este yacimiento cuenta con 
numerosas estructuras locali-
zadas y está documentada una 
muralla, una torre cuadrangu-
lar y varios muros defensivos.

PUESTA EN VALOR
Desde 2016, se han desarrolla-
do labores de limpieza, man-
tenimiento, consolidación y 
musealización de los yaci-
mientos, y se ha desarrolla-
do un programa de visitas or-

ganizadas que permite a los 
visitantes conocer los encla-
ves de la mano de arqueólo-
gos expertos.

Además, se propone com-
pletar la visita con la reali-
zación de diferentes talleres 
didácticos destinados esen-
cialmente para público in-
fantil. También está prevista 
la puesta en marcha de visi-
tas guiadas por el Museo Ar-
queológico de Villar y Comar-
ca (MAVAC). Los trabajos de 

acondicionamiento de ambos 
parajes han contado con el 
presupuesto del Ayuntamien-
to y con ayudas y subvencio-
nes de la Diputación de Valen-
cia. La concejala de Turismo, 
Gloria Soriano, ha explicado 
que “nos encantaría que es-
tos dos recursos patrimoniales 
fueran conocidos por todos los 
valencianos y les animamos a 
que vengan a visitarlos y a ha-
cer una visita guiada, a solo 30 
minutos de Valencia".

TURISMO

Villar del 
Arzobispo 
propone un 
viaje por sus 
yacimientos 
arqueológicos
▶ EL AYUNTAMIENTO ORGANIZA VISITAS 
GUIADAS GRATUITAS DURANTE TODO EL AÑO

Visita guiada en 'El Puntal de Cambra'. / JUDITH CELMA

 n REDACCIÓN | VILLAR
Visita guiada en 'La Seña'. / JUDITH CELMA

 n L.F / REDACCIÓN | ALGINET
El CB Safir Fruits Alginet ha he-
cho historia y ha escrito un ca-
pítulo más del baloncesto es-
pañol tras anunciar el pasado 
19 de junio el fichaje de Anna 
Montañana para que dirija las 
filas de este equipo de la Ribe-
ra Alta. 

Este movimiento de banqui-
llo supone un gran hito dado 
que la histórica jugadora de la 
selección española se convier-
te así en la primera mujer en-
trenadora en la categoría de 
LEB Plata, la tercera categoría 
del baloncesto español.

La entrenadora viene de 
dirigir el equipo vasco Loin-
tek Gernika en Liga Femenina 
Endesa, la máxima categoría 
del baloncesto española feme-
nino y además con muy buena 
trayectoria durante esta tem-
porada.

Montañana empezó a jugar 
en el club de su pueblo, Albo-

raya en el Marianistas. Tras 
su buen rendimiento llegó al 
CB Dorna Godella, uno de los 
equipos más importantes y 
laureados de Valencia. 

La temporada siguiente ya 
compaginaba estudios en el 
Colegio El Pilar de Valencia 
con entrenamientos en el equi-
po de categoría cadete, júnior 
y el primer equipo de CB Dor-
na Godella. El 23 de octubre de 
1994 debutó en la Liga Femeni-
na de la mano de Miki Vukovic, 
con 13 años y 364 días, convir-
tiéndose en la jugadora más 
joven en debutar en la máxi-
ma competición nacional. Por 
aquel entonces C.B Dorna Go-
della era un todopoderoso del 
baloncesto europeo que con-
taba con las mejores jugadoras 
nacionales e internacionales.

Asidua a las convocatorias 
de las categorías inferiores tan-
to de las Selecciones de la Co-
munidad Valenciana como de 

la Selección española, conti-
núo su formación balonces-
tista en todas las categorías 
inferiores del club llegando a 
obtener un subcampeonato de 
España Júnior. Ya en 2005 fi-
cha por el Ros Casares y la tem-
porada siguiente por el Perfu-
merías Avenida. En la siguiente 
temporada, Anna Montañana 
asumió mayor protagonismo 
dentro del equipo. Este año le 
llegaron los reconocimientos 
personales siendo nombrada 
mejor jugadora nacional de la 
Liga, incluida en el quinteto 
ideal y 5ª mejor jugadora Fi-
ba Europe 2007. En verano de 
2009 firmó por los Minnesota 
Lynx de la WNBA, convirtién-
dose en la primera jugadora 
valenciana en saltar el charco 
y jugar en una de las mejores 
ligas de baloncesto del mundo.  
Su palmarés con la selecciones 
española y en los diferentes 
equipos es de los más amplios.

Su retirada como jugadora 
profesional de baloncesto se 
produjo en 2015 , tras 20 años 
de caerrera, si bien nunca lle-
gó a desvincularse del ámbito 
de este deporte y pronto de-
cidió iniciar una nueva eta-
pa en su carrera profesional, 
centrada en ser entrenadora 
y desarrollar tareas de marke-
ting. Desde entonces ha for-
mado parte en los equipos 
técnicos en categorías infe-
riores de la selección espa-
ñola. Y también ha sido una 
de las primeras entrenadoras 
mujeres de España, pues en 
febrero de 2018 se convirtió 
en la primera mujer entrena-
dora ayudante en un equipo 
de la Liga ACB en el Fuenla-
brado.

Un paso más de la entre-
nadora valenciana que sirve 
como reflejo de cómo ha ido 
rompiendo el techo de cristal 
en el mundo del baloncesto.

ALGINET

El Alginet anuncia a la nueva entrenadora 
Anna Montañana, primera mujer en LEB Plata
▶ LA VALENCIANA E HISTÓRICA DEL BALONCESTO ESPAÑOL TOMA LAS RIENDAS DEL CLUB ALGINETINO TRAS DESVINCULARSE DEL LOINTEK GERNIKA

Anna Montañana en la Copa de la Reina. / FEB
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